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روزنـــامـــــه    صـــبــح  ایـــــــران

جنگ دایی - کریمی اینبار روی سکوها
ورزش: پرسپولیس بازی با نفت را 3 بر صفر برد اما هواداران پرسپولیس 
در جایگاه های مختلف، قبل از شروع بازی به شدت علی کریمی را مورد 
تشویق قرار دادند که مشخص بود این کار می تواند حساسیت های زیادی 
به دنبال داشته باشــد زیرا دایی خواه، ناخواه روی نام کریمی حساس 
است و تشــویق او آن هم در روزی که تیم دایی باید مقابل پرسپولیس 
قرار بگیرد، این حساسیت را چند برابر می کند.  فقط چند دقیقه تا شروع 
بازی باقی  مانده بود که بخشی از هواداران پرسپولیس، این بار علی دایی 
را تشــویق کردند که دایی با رفتاری محترمانه، از آنها تشکر کرد. این 
پایان ماجرا نیست. در همان نیمه اول، دایی به خاطر آن که داور بازی، به 
محسن مسلمان بابت یک تکل خشن اخطار نشان نداد، به شدت اعتراض 
کرد و این موضوع، باب میل هواداران پرسپولیس در آن دقایق حساس از 
بازی نبود. نیمه اول که به اتمام رسید، دایی مجبور بود مانند سایر افراد 
حاضر در این بازی، از راهروی زیر جایگاه شرقی راهی رختکن شود که 
در این هنگام، اختلاف هواداران پرسپولیس در حمایت از علی کریمی یا 
علی دایی به اوج خود رسید و عده ای، کریمی را تشویق کردند و سایرین 

به تشویق دایی مشغول شدند. 
این در حالی  اســت که نه دایی در پرسپولیس سمتی دارد و نه کریمی. 
طعنه آمیز اینکه پرسپولیس در نیمه اول به برتری 2 بر صفر رسیده بود اما 
کسی به فکر تشویق برانکو، سرمربی این روزهای خوب پرسپولیس نبود!

با این حال مشخص نیست این دعواهای بی نتیجه چه زمانی قرار است 
به اتمام برســد. اینکه دایی و کریمی با هم اختلاف دارند، چه ارتباطی 
به روزهای خوب پرســپولیس دارد، اصلًا مشخص نیست اما حداقل در 
دودستگی ایجاد شده در بازی عصرشنبه، عده ای آتش بیار معرکه بودند 

تا نان خود را از تنور این اختلاف قدیمی بیرون بکشند!

ناراحتی عقیلی از مدیرعامل جدید سپاهان
ورزش: هادی عقیلی ماه هاست که به خاطر تصمیم مسوولان باشگاه 
ســپاهان از بازی در این تیم محروم شده و شــکایت هایش برای بازی 
کردن هم به جایی نرسیده است. با تغییر اصغر باقریان مدیرعامل باشگاه 
سپاهان و حضور محســن طاهری به جای باقریان، عقیلی امیدوار بود 
که بتواند مجددا به تیم بازگردد؛ چه اینکــه طاهری در زمان مدیریت 
باقریان یکی از حامیان عقیلی در هیات مدیره بود و از مدافعان بازگشت 
این بازیکن به تیم بود. با این حال، طاهــری بعد از حضورش به عنوان 
مدیرعامل باشگاه که البته زمان زیادی هم نیست، هنوز سراغی از عقیلی 
نگرفته و با وی برای بازگشت گفت وگو نکرده است. موضوعی که ناراحتی 

مدافع سپاهان و تعجب وی را در پی داشته است.

امشب لیورپول میزبان منچستر یونایتد است
شطرنج مورینیو و کلوپ در نزدیکی صدر

ورزش: پرونده هفته هشــتم رقابــت های لیگ برتر انگلیس امشــب با 
حساسترین بازی هفته بسته خواهد شد. یکی از معروفترین و حساسترین 
دربی ها در فوتبال اروپا یعنی بازی بین لیورپول و منچستریونایتد امشب از 
ساعت 22:30 در آنفیلد آغاز خواهد شد. دو تیم پر افتخار فوتبال انگلیس 
که 38 قهرمانی میان آن ها تقسیم شده، امشب برای عقب نیفتادن از کورس 
قهرمانی به میدان خواهند رفت. شاگردان یورگن کلوپ با پیروزی بر شیاطن 
سرخ امتیازات خود را به من سیتی و آرسنال در صدر جدول خواهند رساند و 
مورینیو و تیمش در صورت پیروزی اختلاف زیاد شده در هفته های گذشته 
را تنها به 3امتیاز می رساند. پیروزی در بازی امشب تنها چیزی است که مردم 

دو شهر رقیب لیورپول و منچستر را راضی خواهد کرد.

هفته دهم لیگ دسته اول
خوش شانسی سپید رودی ها

ورزش: در بازی های مهم این هفته دهم لیگ دسته اول، تیم های دوم 
و سوم جدول؛ اکسین و گل گهر شکست خوردند و سپیدرود هم در یزد 
متوقف شد اما همچنان صدرنشــین باقی  ماند. در دربی مازندران نیز 

ملوان در انزلی با یک گل نساجی را برد.
نتایج این بازی ها به شرح زیر است:

مس رفسنجان  3 -گل گهر سیرجان صفر
فولاد یزد  یک -سپیدرود رشت یک

خونه به خونه مازندران  3 -نفت مسجد سلیمان صفر 
خیبر خرم آباد  صفر-مس کرمان صفر 
آلومینیوم اراک یک -اکسین البرز صفر

ملوان 1 -نساجی صفر
بادران 1 - فجر سپاسی صفر

پارس جنوبی صفر -راه آهن 2
استقلال اهواز صفر -ایران جوان بوشهر صفر

هازارد: در سیستم جدید راحت تر هستم
ورزش:ادن هازارد، وینگر بلژیکی چلسی اذعان داشت که در سیستم 
3-4-3 جدید کونته فضای بهتری برای ابراز توانایی های خود می بیند. 
هازارد گفت: به سیســتم جدید علاقمندم زیرا ما آزادی بیشــتری در 
زمین مسابقه داریم و می توانیم توپ را بیشتر به گردش دربیاوریم و من 
معتقدم این به نفع ماست.   نمایش بسیار خوبی داشتیم. سه گل زدیم و 

گلی دریافت نکردیم و موفق به گرفتن سه امتیاز مسابقه شدیم.

به مناسبت شروع هفته تربیت بدنی و ورزش
سلامتی سلطنت ناپیداست

هاشم رسائی فر:  روز شمار تقویم هر سال به 26 مهر که می رسد همه 
یادشان می افتد که روزی به عنوان ورزش هم هست! از مردم گرفته تا 
مسؤولان شوری ورزشی در بین شــان راه می افتد بدون اینکه اکثریت 
قریب به اتفاق آنها دلیل و هدف این نامگذاری را بدانند. مسؤولش این 
روز را فرصتی می بیند برای پر رنــگ کردن کارهای کرده و نکرده اش! 
مردم هم خواسته و ناخواسته در مسیری قرار می گیرند که با حضورشان 
در برنامه هایی نمادین بیشتر به کارنامه سازی همان مسؤولان در این 
روز کمک کنند، تا ساختن تن وبدنی ســالم که مهمترین هدف از این 
نامگذاریســت. 26 مهر به این دلیل روز ورزش و تربیت بدنی شــد که 
یادمان باشــد ورزش به عنوان یکی از مهمترین ارکان تأمین شادابی و 
سلامتی جسم و روح و نیز شاخص اصلی اجتماعی و فرهنگی در زندگی 
امروز نقشی اساسی و بنیادی دارد و برهمین اساس نه تنها یک روز، بلکه 

تمام روزها و ساعات زندگی را تحت الشعاع قرار می دهد.
ورزش عرصه توقف ناپذیری اســت که برای آن حــد و مرزی به لحاظ 
توسعه و پیشرفت وجود ندارد و باید دو چندان بکوشیم تا از قافله رشد 

عقب نمانیم.
در یکی از کتاب های باستانی آمده است: ورزش در ایران باستان، با هدف 
سلامت، شادابی و آماده بودن برای دفاع از وطن پا گرفت و هدف اصلی آن، 
تربیت جوانان بود. تیراندازی، کوه نوردی، شمشــیرزنی، دو، اسب دوانی، 
شترسواری، ارابه رانی، مشت زنی، شنا و کشتی، در این مرز و بوم رواج داشت. 
پارسیان، شکار و شکارگاه را آموزشگاه حقیقی جنگ می پنداشتند و جوانان 
پارسی در شکار، سحرخیزی، بردباری در راه رفتن و دوندگی و تیراندازی، 

آمادگی روحی و چابکی را فرا می گرفتند.
با این تفاسیر اگر در روزشمار تقویم هایمان هم  26 مهر روز ورزش و تربیت 
بدنی نام نمی گرفت می بایست اندیشه های پارسی گونه مان  ما را به سمت و 
سوی ورزش می کشاندمان. اما واقعیت چیز دیگریست. رکود  و  بی تحرکی 
در لایه های مختلف جامعه موج می زند! آمار تأسف برانگیزی که بعضی مواقع 
از رشد بیماری ها و امراض و مشکلات عدیده مردم جامعه ارایه می شود گواه 
این مدعاست. ورزش و تحرک بی شک نقطه مقابل این همه مشکلات است. 
اگر جز این بود بیمارستان هایمان شلوغ نبود و سالن های ورزشی مان خلوت 

و بی استقبال نمی ماندند! 
آمار سازی هایی هم که بعضا در جهت کارنامه سازی از سوی مسؤولان 
ارایه می شود آماری برای شانه خالی کردن های آنهاست تا واقعیتی که 
بشود بر آن استناد کرد! ورزش اگر رنگ و بوی همگانی به خود داشت بی 
تردید برای جمع کردن مردم مقابل دوربین های تلویزیونی و شوهایی 
که باب دل دوستان مسؤول اند نیازی به جوایز آنچنانی نبود که اگر جز 
این بود چه جایزه ای بهتر از سلامتی و عافیت که از دیدگاه امام هشتم 
سلطنتی ناپیداست.  اعتقادمان این اســت که تا زمینه همگانی شدن 
ورزش فراهم نشود نمی توان رسیدن به ســکوهای قهرمانی را تجربه 
نمود اما در همین وانفسای کم توجهی  بودند و هستند ورزشکارانی که 
اهتزاز پرچم مقدس کشورمان را بر بلندای رقابت های جهانی به مردم 
کشورمان هدیه می کنند .ورزشکارانی که قریب به اکثریت آنها از رشته 
های انفرادی به افتخار رسیدند و باید به آنها خسته نباشید گفت. البته 
خدا قوتی هم بدهکار ورزشکاران و ملی پوشانی هستیم که بعضا در رشته 
های تیمی موجب افتخارمان شده اند در میادین بین المللی. والیبالیست 
ها اعم از ایستاده و نشسته، فوتسالیست ها ، فوتبالیست های  ساحلی ، 
فوتبالیست های  جانباز و معلول خدا قوتتان دهد که برچست ناموفق 

بودن ایرانی ها در ورزش های تیمی را از بین بردید.    

سینا حسینی : شکست سیاه جامگان در هفته هشتم 
رقابت های لیگ برتر برابر استقلال تهران به مذاق مالک 
باشگاه سیاه جامگان شیرین نیامد به همین دلیل وی با 
استفاده از تاکتیک های قدیمی منحصر به فرد بلافاصله 
پس از اینکه داور بازی ســوت اتمام مســابقه را به صدا 
درآورد در تونل ورزشگاه ثامن به ســبک علی پروین با 
فوتبال خداحافظی کرد و مدعی شد دیگر در این فوتبال 

نخواهم ماند!
عباسی که مدعی بود در این کشور به هیچ عنوان بخش 
خصوصی را مورد حمایت قرار نمی دهند و باید برای زنده 
ماندن جنگید، تاکید کرد: »من قدرت جنگ با دولت را 
ندارم به همین دلیل همین جا اعلام می کنم که دیگر در 
این فوتبال نخواهم ماند.«البته محمدرضا عباسی برای 
نخستین بار چنین مطلبی را عنوان نکرده بود اما به گفته 
برخی نزدیکانش این بار با همه دفعات قبلی تفاوت داشت 
چون او قید تیم داری در رقابت های لیگ برتر را زده است 

و دیگر تمایلی به ادامه فعالیت در این حوزه ندارد!
اما سرنوشت سیاه جامگان چه خواهد شد؟ گفته می شود 
مذاکراتی برای واگذاری امتیاز تیم به مجموعه ای دیگر 

انجام شده است که در این بین ردپای برخی افراد خاص 
دیده می شود که کارنامه روشنی در این خصوص ندارند. 
منتقدان برای اثبات این ادعــا تاکید کردند در اظهارات 

فرهاد کاظمی نشانه هایی از واگذاری تیم وجود دارد .
اما ماجرا به همین راحتی که طرح می شود نیست، گفته 
می شود برای انجام این کار مجوز لازم از سوی اداره کل 
ورزش و جوانان و فدراسیون فوتبال نیاز است که با وجود 
مخالفت شــدید اداره کل این اتفاق روی نخواهد داد. بر 
اســاس اخبار غیر رسمی مســوولان اداره کل ورزش و 
جوانان و مدیران کلان اســتان به هیچ وجه با واگذاری 
امتیاز موافق نیستند چون این اتفاق زمینه خروج سهمیه 
لیگ برتری استان از خراسان رضوی را به دنبال دارد به 

همین دلیل بعید است این اتفاق روی دهد.
عباسی : دیگر زورم نمی رسد

مالک تیم سیاه جامگان مشــهد گفت: در فوتبال کشور 
عدالت اجرا نمی شود و جایی که عدالت نباشد نخواهیم 

ماند و از همین جا می گویم خداحافظ!
محمدرضا عباسی پس از شکســت یک بر صفر تیمش 
مقابل استقلال تهران در مشهد عنوان کرد: در ایران بخش 

خصوصی باید همیشه پایمال شود، نه در ورزش بلکه همه 
جا. ما فکر می کردیم می توانیم  با بخش های دولتی مقابله 
کنیم اما دیدید امروز تیم دولتی، تیم وزارت ورزش و مورد 
حمایت همه ارگان های ورزشی در مشهد مقابل تیم ما از 
لحاظ فنی سر نبود و چیزی برای ارائه نداشت و در نیمه 

دوم نیز در لاک دفاعی بود.
وی ادامه داد: دیگر زورم نمی رسد، چرا باید تیم داری 
کنم؟ داور در دقیقه 85 پنالتی ما را نمی گیرد یا خیلی 
از سوت های دیگری که می توانست برای ما بزند و نزد 
ولی برای اســتقلال زد. همه این ها نشــان می دهد از 
یک جایی تیم حمایت می شــود. من دیگر نمی توانم 

با دولت بجنگم.
عباســی تصریح کرد: از همین جا می گویم خداحافظ و 
دیگر نیستم، هرکسی دوست دارد بیاید و این تیم را اداره 
کند. زیرا من دیگر به عنوان مالک دنبال تیم داری نیستم 
چون عدالت اجرا نمی شود. وی در پاسخ به این سوال که 
آیا تغییر نام سیاه جامگان منتفی شده است اظهار کرد: 
اصلا دیگر فوتبال منتفی خواهد شــد و من را به عنوان 

مالک تیم دیگر نخواهید دید.

مخالفت جدی اداره کل ورزش و جوانان با پروژه واگذاری سیاه جامگان

عباسی : خداحافظ فوتبال!

ماهینی موفق تر از رامین پارسال
ورزش: حسین ماهینی در پست دفاع راست پرســپولیس، عملکرد فوق العاده ای داشته و حتی در 
کارهای تهاجمی، کارنامه ای بهتر از رضاییان دارد. فصل پیش کارنامه رضاییان تا هفته هشتم، از دست 
دادن یک پنالتی مقابل فولاد و دادن یک پنالتی به سایپا بود. رضاییان هفته نهم، اولین گلش را زد و 
هفته یازدهم و مقابل استقلال، گل مســاوی سرخپوشان را با شوتی محکم به سمت دروازه رحمتی 
ساخت. ماهینی در این 8 هفته نه پنالتی داده، نه کارت زرد گرفته و بر خلاف رضاییان، پنالتی که زده 
را هم گل کرده. ماهینی در همان هفته چهارم و بازی با صبا، گل سه امتیازی پرسپولیس را هم ساخت.

فعلا در این 8 هفته، ماهینی علاوه بر کارنامه خوب دفاعی پرسپولیس در حمله هم موفق تر از مدت 
مشابه رضاییان بوده است. مدافع راستی که در بهترین روزهای دوران بازیگری اش بر خلاف رضاییان 

پنالتی اش را گل کرده، گل ساخته و بعد از نفوذ، به موقع فضای پشت سرش را پوشش می دهد.

کامرانی فر:فغانی باز هم برای تراکتور سوت می زند
کاپ: رییس دپارتمان داوری فدراسیون فوتبال گفت:باید از فغانی بابت اتفاقات رخ داده در بازی سایپا 
عذرخواهی کنم.حسن کامرانی فر درباره اتفاقات ورزشگاه دستگردی میان هواداران تراکتورسازی 
و علیرضا فغانی اظهار داشت:متاسفانه شنیدم که فغانی در این بازی خیلی فحش خورد. از سرپرست 
تراکتور و سرمربی هم تشکر می کنم که نهایت همکاری را با او داشتند و حتی قلعه نویی هم حمایت 

ویژه ای از داوری کرد.
وی ادامه داد:اطمینان دارم آن چند تماشاگر اگر خودشان صحبت هایی که کرده اند را بشنوند پشیمان 
می شوند.من آن چند نفر را به تماشاچی تراکتورسازی ربط نمی دهم.آنها کینه ای نیستند و موضوع 
بازی تراکتور و نفت حل شده است.من دوســتان خوبی در  میان داوران ترک زبان دارم و خاطرات 
خیلی خوبی از آنها دارم.اطمینان داشته باشید فغانی باز هم برای تراکتور سوت می زند.ضمن اینکه 
باید از او بابت اتفاقات رخ داده در بازی سایپا عذرخواهی کنم.قضاوت فغانی در این بازی بی نقص بود.

کامرانی فر درباره اعتراضات شدید باشگاه نفت و ســیاه جامگان به داوری های بازی های شان بیان 
داشت:من فیلم صحنه های مورد اعتراض را ندیدم که اظهارنظر کنم.

شیشلیک خوری استقلالی ها با چاشنی توبیخ بختیار

بازیکن سرشناس: خجالت بکش  رحمانی  
اعتراض به تعویض ، بهانه مصدومیت

بختیار ساز جدایی کوک کرد 

بیرانوند:آقای تاج! 5 ملی پوش پرسپولیس 
پولی نگرفته اند

امشب لیورپول میزبان منچستر یونایتد است

شطرنج مورینیو و کلوپ 
در نزدیکی صدر

گسترش فولاد 3-0 پدیده

مشهدی ها ناجی
 تیم های بحران زده

بی نظمی تیم های لیگی ادامه دارد

احتمال تعویق لیگ برتر والیبال! 



علیرضا اکبرپور:مهاجم استقلال باید هوشیارتر باشد
علیرضا اکبرپور تاکید کرد: کاوه رضائی بازیکن خوبی است اما در زدن ضربات آخر باید دقت بیشتری از خود به خرج دهد 

زیرا کاوه یک گل زد و دو گل نزد. پس باید تمریناتش را بیشتر کرده و در زدن ضربات نهایی هوشیارتر باشد.
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اعتراض به تعویض ، بهانه مصدومیت

بختیار ساز جدایی کوک کرد 
شیشلیک خوری استقلالی ها با چاشنی توبیخ بختیار

بازیکن سرشناس: خجالت بکش  رحمانی  
 فوتبال  فاطمه صمدی   یک تعویــض برای بختیار 
رحمانی کافی بود تا اعتراض خــود را علنی کند .اعتراض 
عجیبی که برد شیرین اســتقلال را حداقل برای کادر فنی 
اش کمی تلخ کرد .بختیار مقابل دوربین ، برابر چشم کادر 
فنی اعتراض خود را علنی کرد ، اعتراضی که نمی شــد آن 
را بعد از بازی پاک کرد اما رحمانی که با اعتراض باشگاه با 
این حرکت مواجه شده بود مصدومیت را بهانه کرد و گفت 
به دلیل آسیب دیدگی نمی توانستم روی نیمکت بنشینم 
.اما ســوال این بود کدام مصدومیت ؟ اصلا اگر مصدومیتی 
هم در کار بود که نبود ، پــس آن اعتراض ها برای چه بود ؟ 
نکته قابل توجه این بود که رحمانی حتی بهانه مصدومیتش 
را هم با منصوریان هماهنگ نکرده بود تا سرمربی استقلال 
با بیان احساساتی بودن بختیار ، به اعتراض او اشاره کند نه 
مصدومیتش و البته این اتفاق را یک مساله درون خانوادگی 
عنوان کند .نرمش و سازگاری منصوریان با رحمانی نشان 
می دهد که در اســتقلال گویا نظم و انضبــاظ حداقل به 
ظاهر چنان اهمیت ندارد .نرمشــی که با اعتراض چند تن 
از پیشکسوتان استقلال هم همراه شــده تا نسبت به این 
مساله واکنش نشــان داده و از منصوریان بخواهند در برابر 
این حاشیه ها واکنش نشــان دهد .به هر حال این اعتراض 
نشانه ای از همان صحبت ها که می گفتند و می گویند دل 
بختیار با استقلال نیست و قصد جدایی از این تیم را در نیم 

فصل دارد ، بود .
اعتراضی که شاید سر چشمه اش همان صحبت هایی است 
که در خصوص کسر قرار داد ها شنیده می شود .اعتراضی 
که شاید زمینه ساز جدایی بختیار باشد ، هر چند کادر فنی 
استقلال آن را یک مساله درون خانوادگی می دانند و سعی 

در مخفی نگه داشتن آن دارند .

 فوتبــال  محمدرضا میرزا    علیرضــا منصوریان 
مدعی شد که موضوع قهر بختیار رحمانی و اعتراض وی 
به تعویضش در جریان بازی با سیاه جامگان یک موضوع 
درون خانوادگی اســت و نباید این مســاله در رسانه ها 
مورد توجه و بحث و گفت و گو قرار گیــرد! اما ماجرا به 
قدری جنجال ساز است که نمی توان به سادگی از کنار 

آن عبور کرد. 
گفته می شود بازیکن سرشــناس استقلال پس از اتمام 
بازی وقتی قرار شــد همه بازیکنان برای صرف شــام به 
اتفاق مدیرعامل به رســتورانی واقع در شاندیز بروند در 
راهرو بختیار رحمانی را می بیند و حسابی از خجالت او 
در می آید به گونه ای که پس از صرف شــام رحمانی در 
اینستاگرام پستی منتشر می کند و بابت رفتارش توضیح 
می دهد تا شاید خشم بازیکنان بزرگتر کاهش یابد. البته 
در این بین برخی بازیکنان دیگر هم به وی خرده گرفتند 
که چرا این مدلی رفتار کرده اســت که منصوریان از وی 

به شدت دلخور شود.
رحمانی بعد از پایــان بازی هم می خواســت همراه ایوب 
کلاتنری از ورزشــگاه برود که منصوریان دو نفر را دنبالش 
فرستاد و پیغام داد یا ســوار اتوبوس تیم می شوی و یا می 

روی و پشت سر خودت را هم نگاه نمی کنی!
این تهدید منصوریان کارســاز شــد و بختیــار با اتوبوس 
استقلالی ها رفت و ساعتی بعد وقتی آنها در شاندیز مشهد 
سر میز شام نشسته بودند، چند بازیکن استقلال بختیار را 
دوره کردند و به او گفتند تو خجالت نمی کشی مثل بچه ها 
قهر می کنی؟ بازی به این ســنگینی را بردیم اما حالا همه 
به جای این که از برد ما صحبت کننــد، درباره حرکت تو 

حرف می زنند.

مهر: دروازه بان پیشین تیم ملی فوتبال ایران با بیان اینکه 
تا پایان لیگ راه زیادی باقی مانده است گفت: صحبت از 
قهرمانی پرسپولیس یا هر تیم دیگری زود است و باید تا 

هفته های پایانی منتظر بمانیم.
احمدرضا عابدزاده با ابراز رضایت از عملکرد پرسپولیس 
در لیگ شانزدهم گفت: خوشــحالم که پرسپولیس به 
هماهنگی کامل رسیده و بازی به بازی بهتر می شود و 
این باعث شده تا این تیم صدرنشین لیگ شانزدهم باشد.

وی تاکید کرد: پرســپولیس امســال مرا به یاد زمانی 
می اندازد که گلر این تیم بودم و یک تیم بســیار خوب 
داشــتیم و هر بازی حریفان مان را با شکست بدرقه می 
کردیم و در آخر هم توانســتیم به مقام قهرمانی دست 
پیدا کنیم. عابــدزاده در ادامه خاطرنشــان کرد: برانکو 
مربی بسیار بزرگ و باهوشی است و توانسته تحولی نو در 
پرسپولیس به وجود بیاورد و این تیم می تواند در پایان 

فصل یکی از مدعیان اصلی قهرمانی باشد.
وی در پاســخ به این پرســش که آیا پرســپولیس را 
قهرمان این فصل می دانید یا خیر گفت: هنوز خیلی 
زود است که بخواهیم درباره قهرمان این فصل اظهار 

نظر کنیم و باید صبر کنیم و ببینیم کار در هفته های 
پایانی چطور خواهد بود زیرا تیم هایی مثل استقلال، 
ســپاهان، ذوب آهن و حتی برخی تیم های دیگر نیز 
شانس قهرمانی دارند و نمی توان هیچ تیمی را به این 

زودی قهرمان لیگ دانست.
دروازه بان پیشین تیم ملی در خصوص عملکرد علیرضا 
بیرانوند نیز گفت: او دروازه بان باهوشی است و می تواند 
در فوتبال ایران بزرگی کند اما به شرطی که دچار غرور 
نشود، از تجربیات دروازه بان های بزرگ استفاده کند و 

راه درست را برای موفقیت طی کند.
عابدزاده تاکید کــرد: بیرانوند از فیزیک بســیار خوبی 
برخوردار است و خروج های مطمئنی دارد و این عوامل 

می تواند از او یک دروازه بان بزرگ بسازد.
عابدزاده در خصوص پیروزی تیم ملی ایران مقابل کره 
جنوبی گفت: کره مقابل ما حرفی برای گفتن نداشت  و 
این چهارمین بار است که این تیم از ما شکست می خورد 
و این باعث شده از لحاظ روحی شرایط خوبی مقابل ما 
نداشته باشند. این پیروزی توانست راه صعود ما را به جام 

جهانی هموارتر کند.

ایســنا: علیرضا بیرانوند بعد از برتری پرســپولیس 
مقابل نفت در جمــع خبرنگاران در مورد بازی هیچ 
صحبتی نکرد و تنهــا به مطالبات خود از باشــگاه 

نفت پرداخت.
او در این باره گفت: من تــا الان یک قران پول نگرفته ام. 
می خواهــم از آقای تاج بپرســم. شــش ملی پوش در 
پرسپولیس هســتند اما پنج بازیکنش پولی نگرفته اند. 
هر روز که می گذرد تمرکزمان کمتر می شود و بازی های 

مقدماتی جام جهانی هم در حال برگزاری است. ما تنها 
در روز بازی ســعی می کنیم تمرکز داشته باشیم. به هر 

حال من هم جوانم و تازه ازدواج کرده ام.
وی افزود: نفت در سه سال اخیر صاحب برند شده و این 
برند حاصل تلاش ماست. می گویند قنبرزاده گفته پول 
بازیکنان را ندهیم اما این بنده خدا کجاست؟ آقای زنگنه 
یک خانواده را نان می دهد اما من به پانزده خانواده نان 

می دهم.

دروازه بان ســابق نفت تهران اضافه کرد: بهنام پیشــرو 
می گوید از پرسپولیس پول بگیرید. من که دارم دیوانه  
می شــوم. این پول خرج زن و بچه ام است. ما گلرخسار 
بزرگ را فقط در کنار علی دایی می بینیم که دارد عکس 
یادگاری می گیرد. پنج ماه اســت که او را ندیده ام. اگر 
آمده تا معروف شــود من می توانم عکسش را در صفحه 
اینستاگرامم بگذارم تا معروف شود. شرکت بهنام پیشرو 

باشگاه نفت را نابود می کند.

 فوتبال  حمیــد رضا عرب  آنچه از اســتقلال و 
پرســپولیس دیدیم گرچه درنتیجه و کسب امتیاز به 
هم شبیه بود اما به لحاظ شــکل بازی تفاوت آشکاری 
داشت. اســتقلال درهفته ای که گذشــت موفق شد 
دومین برد متوالی خود را نیز به دســت آورد اما برتری 
آبی ها مقابل ســیاه جامگان چندان چنگی به دل نزد 
و این برد نیز بــه مانند بازی با ذوب آهــن میلیمتری 
و نزدیک بود. در بازی با ذوب دیدیم که اســتقلال در 
دقایق پایانی تا آســتانه پذیرفتن گل تساوی نیز پیش 
رفت و حریف دقایق طولانــی درمحوطه هجده آبی ها 
جولان می داد. در بازی با ســیاه جامــگان هم همان 
وضعیت تکرار شد و به واقع استقلال دقایق نفس گیر و 
پرالتهابی را پشت سرگذاشــت و اگر دو واکنش مهدی 
رحمتی نبود شــاید این بازی هم در نهایت با ناکامی به 
پایان می رسید. برد نزدیک استقلال نشان می دهد که 
نبض این تیم همچنان کند می زند و استقلال برخلاف 
رقیب سنتی اش فاقد روح جنگندگی و تداوم تاکتیکی 
است. استقلالی که منصوریان ساخته درست برخلاف 
آن دستاوردی است که برانکوایوانکوویچ درپرسپولیس 

از خود برجا گذاشته است.
 اســتقلال حتی زمانی هم که مــی برد بــا نقد هایی 

مواجه اســت به طوری که دیدیم یک روز پس ازبازی، 
پیشکسوت های این باشگاه از نمایشی که درمشهد ارائه 
شد ابراز خرسندی نکردند و اســتقلال را به لحاظ فنی 
دارای اشکال های اساسی دانستند. آری اگراستقلال می 
خواهد از لیگ پانزدهم چیزی به دســت آورد باید بیش 
ازاین زحمت بکشد و تمرین های سخت و فشرده ای را 
پشت سربگذارد و البته ســرمربی اش هم هنر استفاده 

ازمهره ها را داشته باشد و تیمش را خوب آرایش کند.
 استقلال به سرمنزل مقصود نمی رسد جز اینکه بردایره 
تمرین های تاکتیکی اش بیفزاید و خود را از این مخمصه 
فنی نجات دهد. در سوی مقابل پرسپولیس سبک بال 
پیش می رود  و برانکو تیمی را تحویل سرخ ها داده که 
ازهر نمایی زیبا و ستودنی است. درمیدان بازی سرخ ها 
را پراشتها وسیری ناپذیرمی بنیم. سرخ ها درهفته ای که 
گذشت با یکی از بهترین تیم های لیگ پانزدهم کاری 
کردند که پیش بینی اش دشوار بود. آن ها نفتی را بردند 
که درهفته های پیش نتایج در خور توجهی گرفته بود و 
خود یکی از مدعیان محسوب می شد اما نمایش خیره 
کننده برانکو و شاگردانش نشــان داد این پرسپولیس 
بیدی نیســت که با باد نفت به خود بلرزد وآن ها را باید 
مدعی اول قهرمانی فصل دانســت. پرسپولیس را وقتی 

مدعی تر دیدیم که تراکتورسازی توقف توام با شانسی 
را در برابرسایپا تجربه کرد . وضعیت تراکتورسازی نشان 
می دهد که تیم قلعه نویی عمیقا پرفراز و نشیب است و 

نمی توان روی آن ها حسابی گشود.
 پرســپولیس برانکو اما تیز پرواز پیش می رود. یا چشم 
هایی که به اصطــلاح از آن خون می چکــد و مترصد 
شکارهای بزرگ اســت. آن ها 18امتیازی اند و در صدر 
جدول آقایی می کنند. تیمی قابل احترام وباشــکوه که 
حتی رامین رضاییان را که بهتریــن بازیکن بازی ایران 
و کره جنوبی بود روی نیمکت خود دارد و حتی مهدی 
طارمی و امید عالیشاه نمی توانند در دایره بازیکنانی قرار 

بگیرند که تا پایان بازی در ترکیب اصلی هستند.
 برانکو برخلاف منصوریان که با بختیاررحمانی مماشات 
می کند با رضاییان و طارمی دو بازیکن ملی اش تعارف 
ندارد. او حتی عالیشــاه را هم به محض آنکه در میدان 

بازی افت می کند از ترکیب بیرون می کشد. 
 حال اگر تصویر دیگری از آنچه ازهفته هشــتم از نظر 
گذشته در ذ هن دارید باز هم منجر به ایستادن و توقف 
سرخ ها نخواهد شــد. آن ها می روند که جام دار لیگ 
پانزدهم باشند. آن هم در حضورتیم های قدری همچون 

استقلال که گران ترین تیم این فصل بوده است.

فوتبال ایرانی
منزل پسر اسطوره فوتبال ایران در 

لیست »مزایده« دولت 
ورزش: ملک »م.پ« پسر اسطوره فوتبال ایران به دلیل عدم پرداخت 
بدهی خود به دولت،  بابت خرید برنج و شــکر بعد از گذشت بیش از 
یک سال و نیم؛ در مرحله ارزیابی و قیمت گذاری است تا با رأی دادگاه 
در صورت عدم پرداخت بدهی به فروش برسد.  آقای »م.پ.« و پدرش 
اخیراً در نامه ای به رئیس جمهور با طــرح این ادعا که در این معامله 
دچار ضرر و زیان شده است، خواستار مهلت 4 ساله برای بازپرداخت 

تنها اصل بدهی )بدون سود( و سالانه مبلغ 5 میلیارد تومان شدند.

طاهری: از نحوه بازی سپاهان راضی 
نیستم

تسنیم: مدیر عامل باشگاه سپاهان 
درباره شکســت دو بر صفر این تیم 
مقابل ذوب آهــن در دربی اصفهان 
گفت: در مورد مسائل فنی، مربیان 
و کارشناســان باید نظر بدهند. به 
عنوان تماشاگر و کســی که دلش 
برای سپاهان می سوزد، از نحوه بازی 
تیمم راضی نبودم. بازیکنان تلاش 

خود را کردند، امــا آن جنگندگی که باید از ســپاهان می دیدیم، را 
شاهد نبودیم.

طاهری در خصــوص اینکه در صورت ادامــه نتایج ضعیف وضعیت 
همکاری با عبدالله ویســی چطور خواهد شــد، گفت: ویسی مربی 
جوانگرایی است و به او اعتقاد داشتیم که به سپاهان آمد. نمی دانیم 
در آینده چه اتفاقاتی می افتد و هیچ نظری در خصوص عدم همکاری 
با ویسی ندارم. در حال حاضر از ویســی حمایت کرده تا به سرانجام 
برسیم. هر مربی دیگری بیاید، سپاهان همین است و نفراتش تغییر 
نمی کند. بنابراین باید برای ویسی فضایی را فراهم کنیم تا او کارش 

را انجام دهد.

دیدار دوستانه تیم ملی ایران با عراق
ورزش:  با اعلام مسوولان فدراسیون فوتبال عراق تیم ملی این کشور 

در دیداری دوستانه به مصاف ایران می رود.
کامل زغیر یکی از مســوولان فدراســیون فوتبال عراق، اعلام کرد 
که تیم ملی کشــور روز 16 آبان در تهران میهمــان تیم ملی ایران 

خواهد  بود.
این در حالی است که ایران قرار بود پیش از بازی با سوریه برابر تایلند 
به میدان برود که به دلیل درگذشت پادشاه این کشور بازی لغو شد. 

شکست تیم آزمون و عزت اللهی برابر 
اسپارتاک 

ورزش: تیم های اسپارتاک و روســتوف برگزار کننده حساس ترین 
بازی هفته دهم لیگ برتر روســیه در ورزشــگاه اوتکریتیه مسکو 
بودند. در  این بازی پرحاشیه هشت بازیکن از سوی بزبورودوف، داور 
روسی کارت زرد گرفتند و دو بازیکن روستوف نیز با دریافت کارت 
قرمز مجبور به ترک زمین شدند.یاران آزمون و عزت اللهی شکست 
تلخ  یک بر صفر را برابر اسپارتاک مسکو پذیرا شدند. سردار آزمون 
در بازی برابر اسپارتاک مسکو حضور یک نیمه ای در زمین داشت، اما 

سعید عزت اللهی نیمکت نشین بود. 

شکست یاران انصاری فرد و شجاعی 
برابر المپیاکوس

ورزش:  تیم پانیونیوس در مهم ترین بازی هفته پنجم ســوپر لیگ 
یونان میزبان المپیاکوس، مدافع عنوان قهرمانی این رقابت ها بود و با 

نتیجه 2 بر صفر شکست را پذیرا شد.
بوتیا و لوکا در دقایــق 15 و 63 گل های تیــم المپیاکوس را به ثمر 
رســاندند و  از دقیقه 76 نیز با اخراج رتســوس 10 نفــره به بازی 
ادامه دادنــد. ولاخوس، بازیکــن پانیونیوس نیــز در دقیقه 89 از  
لامبروپولــوس، داور ایــن بــازی کارت قرمز دریافت کــرد. کریم 
انصاری فرد و مســعود شــجاعی 90 دقیقه در ترکیــب اصلی تیم 
پانیونیوس بازی کردند، اما نتوانستند مانع شکست خانگی تیم شان 

شوند.

توضیح خسروحیدری درباره 
مصدومیتش

ورزش: خســرو حیدری دربــاره مصدومیــت خود در دیــدار با 
ســیاه جامگان گفت: در یک صحنه بازیکن تیم سیاه جامگان ضربه 
محکمی به پشت ساق پای من زد که درد شدیدی را برایم به وجود 
آورد. پس از آن صحنه چند دقیقه ای با همان درد شدید به بازی ادامه 
دادم، اما شرایط به گونه ای شد که دیگر نمی توانستم در زمین حضور 

داشته باشم.
وی افزود: درد زیادی در عضله پشت ســاقم احساس می کردم و به 
همین دلیل از بازی خارج شدم. پس از پایان بازی نیز کادر پزشکی تیم 
بلافاصله پیگیر شرایط من شد و زیر نظر کادرپزشکی روند آماده سازی 
برای بازگشت را آغاز کردم و فکر نمی کنم مشکل خاصی داشته باشم.

گسترش فولاد 3-0 پدیده
مشهدی ها ناجی تیم های بحران زده

امیر محمد ســلطانپور : هفته هشــتم رقابت های لیگ برتر باشگاه 
های کشور دیروز در تبریز با بازی گسترش فولاد این شهر در مقابل 
پدیده نماینده خراسان به پایان رسید. دیداری که پدیده در بسیاری 
از دقایق مسابقه اســیر بازیکنان حریف مخصوصا رضا خالقی فر بود 
و در نهایت با نتیجه سنگین سه بر صفر شکست را پذیرا شد. پدیده 
در حالی با یک بازی ضعیف متحمل این شکست شد که گسترش به 
دنبال کسب اولین پیروزی فصل خود بود و آن را نیز در مقابل نماینده 
مشهد به دست آورد تا خود را از بحران و قعر جدول خارج کند. این 
اتفاق تنها یک روز پس از آن افتاد که اســتقلال از مشــهد سوغات 

3امتیازی گرفت.
باید دید حضور سیاه جامگان در رتبه یازدهم و پدیده در رتبه پانزدهم 
تا پایان هفته هشــتم، همان داســتان حضور نمایندگان مشهد در 
نیمه پایین جدول در لیگ برتر در فصل گذشــته را تکرار می کند یا 

سناریوی تلخ تری در انتظار آن ها خواهد بود؟

حذف 
داور جام جهانی از 

فهرست داوران لیگ برتر
ایسنا: وحید عرض پیما پیش از اعزام به جام جهانی  انتقاد بسیار تندی از 

بی توجهی دپارتمان داوری کرد. تنها داور ایرانی حاضر در جام جهانی موفق شد 
قضاوت بازی های حساسی را در این مسابقات با موفقیت پشت سر گذارد. او که شانس 

بالایی برای قضاوت در دیدارهای رده بندی و فینال جام جهانی داشت،  به دلیل راهیابی 
تیم ملی ایران به این مرحله، از درخشش بیشتر بازماند و به ایران بازگشت. اما بی مهری 
مسوولان که پیش از جام جهانی آغاز شده بود، بعد از بازگشت عرض پیما نیز همچنان 
تداوم پیدا کرد و این داور در شرایطی که هیچ یک از مسوولان به استقبالش نرفته بود، 
وارد ایران شد. این داور پیش از حضور در جام جهانی به دلایل نامعلوم از قضاوت در لیگ 
محروم شده بود و اما بعد از به اتمام رسیدن این مسابقات و قرار گرفتن این داور در زمره 
برترین داوران جهان، پیش بینی می شد نام او در بین اسامی داوران هفته پنجم 

لیگ برتر دیده شود. وحید عرض پیما در پاسخ به این پرسش که چرا نامش 
در فهرست داوران لیگ برتر نیست، اظهار کرد، نمی دانم. من هم مثل 

شما بی خبرم. قبل از جام جهانی یک سری صحبت ها را مطرح 
کردم اما الان فقط و فقط تمرین سکوت می کنم. در 

این شرایط ترجیح می دهم حرف نزنم.

هاشمی: 
وزارت ورزش مخفیانه 

به استقلال و پرسپولیس پول 
نداده است

ورزش: معاون توسعه منابع و پشتیبانی وزارت ورزش و جوانان درباره این که 
آیا وزارت ورزش و جوانان به صورت مخفیانه به دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
پول می دهد یا خیر، اظهار کرد: وزارت ورزش و جوانان تاکنون هیچ پولی را به 
صورت مخفیانه به این دو باشگاه پرداخت نکرده و ما نتوانسته ایم این دو باشگاه را از 
نظر مالی حمایت کنیم. حتی در یک مقطع زمانی به طور جدی به دنبال واگذاری 
این دو باشگاه به بخش خصوصی بودیم و سه بار نیز مزایده برگزار شد، ولی بی 
نتیجه  ماند و از آن به بعد این دو باشــگاه به روش دیگر در حال اداره شدن 

هستند. مناف هاشمی خاطرنشان کرد: سرخابی ها برند خاص خود را 
دارند و می توانند بدون این که وزارت ورزش و جوانان به آنها کمکی 

کند فعالیت خود را ادامه دهند. ما می توانیم با فعال کردن 
ظرفیت های هر دو باشــگاه از توانایی های آنها 

استفاده کنیم.

زمانی: 
کار بختیار رحمانی 

پسندیده نبود
تسنیم: عضو هیات مدیره استقلال گفت: به استقلال امیدوارم، چرا 

که بازیکنان و مربیان خوبی داریم. هیات مدیره هم پشت تیم بوده و انشاء الله 
استقلال به جایگاه واقعی اش برســد. این هفته نیز جلسه هیات مدیره برگزار 
می شود و مسائل مختلف بررسی خواهد شد. حسن زمانی در خصوص اینکه بختیار 
رحمانی پس از تعویض به سمت رختکن رفته گفت: بختیار یکی از بهترین بازی های 
این فصلش را انجام داد. علت تعویض او را سرمربی می داند، اما از بازیکن با اخلاق و 
خوب مانند رحمانی بعید بود که چنین کاری کند. بختیار حتما در اردوهای بعدی 
تیم ملی حضور خواهد داشت اما حرکت او پسندیده نبود. هر چقدر هم تعویضش 
اشتباه بوده باشد، باید این حق را به مربی بدهد و اعتراضی به تعویض نداشته 

باشــد. زمانی در واکنش به اظهارات سیدرضا افتخاری مبنی بر اینکه 
نیازی به مدیرعاملی استقلال نداشته است، عنوان کرد: افتخاری 

برخی مواقع صحبت های شوخی را طوری مطرح می کند 
که به صورت جدی به نظر می آید!

2
ضد حمله

فسخ قرارداد گولچ قطعی شد
ورزش: در حالیکه آنتونی گولچ مدافع کروات-استرالیایی تیم فوتبال 
پرسپولیس به بهانه ســپری کردن تعطیلات از کشور خارج شد هنوز 
به ایران بازنگشته است به همین دلیل مســؤولان باشگاه پرسپولیس 
زمینه فســخ قرارداد این بازیکــن را فراهم کرده اند.بر همین اســاس 
مسوولان باشگاه پرسپولیس طی 2 نامه جداگانه به فدراسیون فوتبال و 
فیفا خواهان فسخ قرارداد با این بازیکن شده اند. با این اتفاق و به زودی 

جدایی این بازیکن از پرسپولیس قطعی خواهد شد.

ماهینی مشکلی برای بازی با استقلال 
خوزستان ندارد

ورزش: حسین ماهینی مدافع تیم فوتبال پرسپولیس که مقابل نفت 
گل اول این تیم را وارد دروازه نفت تهران کــرد، در اواخر بازی با پای 
لنگان در زمین حضور داشــت که این موضوع باعث نگرانی هواداران 
درباره وضعیت این بازیکن شد. با این همه ماهینی مشکل خاصی ندارد 
و قادر خواهد بود در بازی حساس هفته نهم پرسپولیس مقابل استقلال 

خوزستان در اهواز به میدان برود.

تمرین تیم ملی جوانان زیر ذره بین 
رسانه های ژاپنی

ورزش: تیم ملی جوانان ایران در حالی سومین تمرین خودش را در زمین 
شماره دو اســتادیوم ملی بحرین برگزار کرد که این تمرین تحت پوشش 
خبری رسانه های ژاپنی برگزار شد. پس از پایان تمرین و در هنگام ترک 
محل تمرین خبرنگاران ژاپنی ســوالاتی را از ســرمربی تیم ملی جوانان 
پرسیدند پیروانی در این باره گفت : ژاپن یکی از قدرت های آسیاست و برنده 
بازی دوشنبه قطعا یکی از فینالیست های این دوره از مسابقات است. اشتباه 

در این بازی ممکن است جبران ناپذیر باشد.

تکذب درگیری سپاهانی ها 
ایسنا: مهدی اخوان درباره خداحافظی محــرم نویدکیا اظهار کرد: او 
خودش گفت که دیگر نمی تواند بازی کند و می خواهد خداحافظی کند 
وخودتان دیدید که بازیکنان نگذاشتند. وی با بیان این که هیچ برنامه ای 
در نظر نگرفته بودیم و همه چیز ناگهانی انجام شد، ادامه داد: همه چیز 
دست نویدکیا است. فعلا که خداحافظی این بازیکن منتفی است تا به 
تمرینات بیاید و با او صحبت کنیم. وی در پاسخ به این سوال که درگیری 
بازیکنانی همچون هلیچی، قائد رحمتی و ریکانی صحت دارد یا خیر و 
آیا همین امر باعث شده اسم این بازیکنان در لیست تیم نباشد، گفت: 
این صحبت ها کذب محض است، ما که نمی توانیم تمام بازیکنان مان 

را درون زمین بفرستیم.

پیوس: بازی نکردن رضاییان نتیجه 
لجبازی برانکو با کی روش است

ایسنا: فرشاد پیوس درباره بازی نکردن رامین رضاییان در پرسپولیس 
گفت: بازی نکردن رامین رضاییان نتیجــه لجبازی برانکو با کی روش 
است. شــما همه دیدید که رضاییان در تیم ملی عملکرد فوق العاده ای 
داشــت و حتی در بازی آخر یک پاس گل هم داد امــا برانکو لجبازی 
می کند و این بازیکن را بازی نمی دهد. فکر می کنم حداقل می توانست 

20 تا 25 دقیقه به این بازیکن بازی بدهد. 

برتری پرگل بانوان جوان ایران مقابل 
تاجیکستان

ورزش:تیم فوتبال جوانان بانوان کشورمان دیروز در دومین دیدار خود 
در جام کافا به مصاف تاجیکستان رفت و موفق شد این حریف را با نتیجه 
6 بر یک شکست دهد. گل های ایران را افسانه چترنور )دقیقه 9 و 27(، 
الهام عنافچه )دقیقه 15( و فاطمه قاســمی )دقیقه 23 و 24( و غزاله 

صالحی پور )دقیقه 77( به ثمر رساند.
تیم جوانان بانوان کشورمان امروزبه مصاف ازبکستان خواهد بود.  

صحبت از قهرمانی پرسپولیس زود است
عابدزاده: بیرانوند نباید دچار غرور شود

بیرانوند:آقای تاج! 5 ملی پوش پرسپولیس پولی نگرفته اند

تصویرگری هفته هشتم

چشم های خون آلود پرسپولیس و نبض کند استقلال



رکوردشکنی دوباره لیونل مسی در لالیگا
ورزش: لیونل مسی موفق شد با گلزنی در دیدار   برای دیپورتیوو لاکرونیا در نیوکمپ، گلزن ترین بازیکن تاریخ لالیگا در بازی های خانگی لقب بگیرد.  لیونل 

مسی   موفق شد تنها 3 دقیقه بعد از ورود به میدان گلزنی کند و با به ثمر رساندن 179 گل، رکورد تلمو زارا، گلزن افسانه ای لالیگا را به نام خود کرد.
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ورزش جهان 3
تلاش کاستا برای از دست ندادن دیدار 

یونایتد
بیلد: تلاش دیگو کاستا در بازی   چلسی-لستر برای از دست ندادن 
دیدار حساس هفته بعد مقابل منچســتریونایتد در نوع خود جالب 

توجه بود.
 کاســتا که می دانســت با دریافت یک کارت زرد دیگر بازی مقابل 
یونایتد را از دست خواهد داد، دقیقه 70 بازی با لستر که چلسی 0-2 
پیش بود از کونته خواست او را تعویض کند اما سرمربی چلسی با این 
درخواست مخالفت کرد و در نشست خبری پس از بازی هم گفت که 
حاضر بود ریسک از دست دادن کاستا را بپذیرد ولی او را تعویض نکند.

آهنگ جنجالی خواننده ایتالیایی علیه 
ایگواین

ورزش: یک رپــر ایتالیایی به نام انزودونــگ، در آهنگ جدید خود 
گونزالو ایگواین، ستاره آرژانتینی سابق ناپولی و حال حاضر یوونتوس 

را به باد انتقاد گرفته است.
 ایگواین از ســمبل ناپولی و محبوب ترین بازیکن تاریخ این باشگاه 
پس از مارادونا، حالا تبدیل به چهره ای منفور در شهر ناپل شده است.

انتقال 90 میلیون یورویی او به یوونتوس باعث شد تا بسیاری به وی 
لقب خائن بدهند و هواداران ناپولی حالا منتظر 2 آوریل و بازی تیم 

محبوبشان مقابل یووه هستند تا از خجالت ایگواین در بیایند.
واکنش ها به پیوستن ایگواین به یوونتوس بسیار منفی بوده و به طور 
مثال جدیدا آهنگی منتشر شــده که خواننده از مرگ ایگواین ابراز 

خوشحالی می کند.

حرکت جنجالی سوارز دور از چشم داور
ورزش: لوئیس ســوارز در جریان 
بازی   بارســلونا و دپورتیــوو و در 
شرایطی که بارســا 2-0 از میهمان 
خود پیش بود، بازیکن حریف را بدون 
توپ مضروب کرد. سوارز با آرنج خود 
الخاندرو آریباس را نقش بر زمین کرد 
در حالیکه این حرکت او از چشم داور 
پنهان ماند و از خطر اخراج با خوش 

اقبالی گریخت. سوارز کمی بعد موفق شــد گل سوم آبی اناری ها را 
نیز به ثمر برساند. بارســا این بازی را در نهایت با 4 گل به سود خود 

خاتمه یافت.

آنچلوتی: به تغییرات زیادی نیاز داریم
بیلد:کارلو آنچلوتی، سرمربی ایتالیایی بایرن مونیخ اعتراف کرد که 
تیمش نمایش ضعیفی برابر فرانکفورت ارائــه داده و تاکید کرد که 
باید تغییراتی در بایرن حاصل شود. آنچلوتی گفت:اگر زمانی تیم من 
خوب بازی نکنند من عصبانی نمی شــوم. موضوعی که خشم مرا بر 
می انگیزد، نگرش و رفتار بازیکنانم در رابطه با نتایج پیش آمده است. 
من باید تغییراتی در روند تیم حاصل کنم زیرا هرگز علاقه ای ندارم 

بایرن با چنین نگرشی در بازی های بعدی به میدان برود.

کومان: این بهترین نمایش همه عمر 
استکلنبرگ بود

ورزش: رونالدو کومان، سرمربی هلندی اورتون به تمجید از عملکرد 
مارتین استکلنبرگ پرداخت و نمایش برابر منچسترسیتی را بهترین 
بازی عمر او خواند. کومان گفت: از کسب این یک امتیاز کاملا راضی 
هستم زیرا معدود تیم هایی این استادیوم را با امتیاز ترک می کنند. 
برای کســب امتیاز در برابر منچسترســیتی به کمی شــانس، یک 
ســنگربان با بهترین عملکرد ممکن و تلاش بالای بازیکنان احتیاج 
دارید. اگرچه حریف شانس های بیشــتری داشت و دو پنالتی نیز از 
دست داد، اما در نهایت ما هم خیلی خوب جنگیدیم و نتیجه مساوی 

حاصل تلاش دو تیم شد.

در روز بداقبالی روسی و لورنسو

سومین قهرمانی »مارکس« در رقابت های موتوجی پی
 موتوجی پی   اشکان کیهان   مارک مارکس از اولین 
فرصتی که در جریان رقابت های جام جهانی موتوجی پی در 
ژاپن نصیبش شد، نهایت استفاده را کرده و به لطف اشتباه 
محض راننده های تیم یاماها برای سومین بار قهرمان این 
رقابتها شد. او نخستین بار زمانی که 17 دور تا پایان مسابقه 
باقی مانده بود، دستهایش را روی جام قهرمانی لمس کرد. 
والنتنیو روسی با سر خوردن در پیست از دور مسابقه کنار 
رفت و پنج دور بعد لورنسو به شیوه ای مشابه جام قهرمانی 

را تقدیم مارکس کرد. 
این درحالی اســت که اگر لورنســو در این مســابقه روی 
سکوهای اول تا ســوم قرار می گرفت، قهرمانی مارکس تا 
موتوجی پی استرالیا به تعویق می افتاد. این دو اتفاق به معنی 
سومین قهرمانی راننده اسپانیایی درجام جهانی موتوجی 
پی بود که زودتر از دوویتزیوزو و وینالس از خط پایان عبور 
کرد. مارکس از همان اولین مسابقه این فصل قدرت خود را 
به رقبای اصلی اش در یاماها تحمیل کرده بود و در نهایت به 
یک عنوان قهرمانی دیگر دست یافت. از نظر آماری مارکس 
برای پنجمین بار در رقابتهای این فصل پیروز شد و سه هفته 
مانده به پایان رقابتهای موتوجی پی جشن قهرمانی گرفت. 
مارکس تنها در پیســت ردبول رینگ اتریش نتوانسته در 
جریان رقابتهای موتوجی پی به پیروزی دست یابد و مسلما 
این اصلی ترین هدفش در رقابتهای سال آینده خواهد بود. 
این پیروزی برای مارکس و هوندا از اهمیت زیادی برخوردار 

خواهد بود. 
به خصوص که او با تدبیر و درایت مثال زدنی اش در بیشتر 
مسابقات دشوار این فصل توانست به بهترین شکل ممکن 
مســابقه را کنترل کند و به ندرت در اســتراتژی و انتخاب 
لاستیک هایش مرتکب اشتباه شد. در پیست ژاپن لورنسو 
شروعی انفجاری در خط استارت داشته و مارکس و سپس 
روســی در تعقیب او قرار گرفتند. بعد از چند دوئل پیاپی 
بین مارکس و روســی، سرانجام راننده اســپانیایی ازهمه 

سبقت گرفت. 
روسی تلاش کرد با سبقت گیری از لورنسو فاصله ایجاد شده 

را جبران کند ولی زمین خورد و پایش زیر موتور یاماها گیر 
کرد. اگر چه او با هیچ مشکل خاصی از نظر فیزیکی مواجه 
نشد ولی درهمین لحظه با رویاهایش در رقابتهای موتوجی 
پی این فصل خداحافظی کرد. این ســومین باری بود که 
راننده ایتالیایی در جریان رقابتهای این فصل روی پیست 

سر خورد. پیش ازاین در آستن و آســن هم چنین اتفاقی 
برای او رخ داده بود.

 مارکس که نگران موقعیت لورنسو در جمع تعقیب کننده ها 
بود، بعد از چند لحظه خبر خوش دیگری شنید. لورنسو می 
توانست با حضور در رده های اول تا سوم جشن قهرمانی او 

را در ژاپن خراب کند. این اتفاق رخ نداد و هوندا با مارکس 
به یک قهرمانی شیرین دیگر در موتوجی پی دست یافت. 
یاماها در هشت مسابقه قبلی موتوجی پی این فصل هرگز 
پیروز نبوده و این موضوع اتفاقی به مراتب تلخ تر از قهرمانی 

هوندا برای تیم ژاپنی محسوب می شود.

دانیال صدقی : لوچانو اســپالتی در اردوی پیش فصل 
رم گفته بود که واقعــا به ژکو در خط حمله جلوروســی 
ایمان دارد. اما درآن زمان خیلی ها به حرف های مربی رم 
بی اعتنایی کردند. به خصوص که فلسفه بازی این تیم طبق 
آنچه از فصل گذشته ادامه داشت هرگز فضای خاصی در 
اختیار مهاجم بوسنیایی قرار نداده بود. ژکو هم تلاش بسیار 
کمی برای جلب نظر مربی تیم انجام داده بود. او فقط چند 

گل در ترکیب رم زده و اشتباهات زیادی مرتکب شده بود. 
خیلی ها این ســوال را مطرح می کردند که آیا ژکو هرگز 
به روزهای خوب خود نزدیک می شــود. بعد از گذشــت 
هشت هفته از رقابتهای ســری A می توان به این سوال 
پاسخ مثبت داد. مهاجم سابق من ســیتی و ولفسبورگ 
در این مدت 7 گل به ثمر رسانده و این در حالی است که 
فصل گذشته در همین مقطع تنها یک بار دروازه حریفان 

را گشوده بود. با اینکه یووه حریف اصلی رم در این رقابتها 
با 5 امتیاز اختلاف شرایط بهتری در جدول رده بندی دارد 
ولی رم می تواند به بازگشت دوباره ژکو دلش را خوش کند. 
شاید این بهترین فصل ژکو در کل دوران فوتبال او به شمار 
آید. ژکو حتی در دیدارهای دوستانه تابستانی هم بهترین 
گلزن رم نام گرفته بود. اما این هفــت گل مقابل اودینزه، 
ســمپدوریا، کروتونه ، اینتر و دو گل بــه ناپولی در زمین 
حریف مهر تائیدی بر بازگشت او بود. ضمن اینکه پیش از 
این ژکو تنها در خانه توانسته بود دروازه حریفان را بگشاید. 
او حالا در کنار ایگواین، باکا و ایکاردی جزو بهترین گلزنان 
این فصل فوتبال ایتالیاست.  اتفاقی که کمتر کسی چند ماه 
پیش حتی قادر به تصور آن بود. او در تیم ملی بوسنی هم 
عملکرد خوبی دراین مدت داشته و در سه بازی مقدماتی 
جام جهانی سه گل زده است.  دو گل او همراه با گل محمد 
صلاح یک شکست تلخ باورنکردنی برای ناپولی به همراه 
داشت. این گلها نشان دهنده پیشرفت های تاکتیکی ژکو 
در ترکیب رم هستند. مسلما خونسردی او دراین تطبیق 
یافتن با سبک بازی تیم کمک شــایانی به وی کرده ولی 
تغییر در سبک بازی رم بیشترین تاثیر را در این درخشش 
داشته است.  تصور یک فصل رویایی برای ژکو رویاپردازی 
نیســت. او می تواند حتی این فصــل را درنقش آقای گل 
رقابتهای لیگ به پایان رساند به خصوص که پیشتر هرگز 
در دوران فوتبالش نه در آلمان و نه در انگلیس در هشــت 
هفته نتوانســته بود هفت گل به ثمر رســاند. ژکو بعد از 
درخشش برابر ناپولی در پاسخ به سوال خبرنگاران در مورد 
انتقادهای شدید فصل قبل گفت:» انتقادها طبیعی هستند. 
سال گذشته بهترین سال من نبود. برای همین می خواستم 

دراین فصل بهتر عمل کنم و تا امروز خوب کار کرده ام.«

موندو دیپورتیوو
روزنامــه مونــدو دیپورتیوو چــاپ ایالت 
کاتالونیای اسپانیا، عکس اصلی روی جلد 
خود را به لیونل مسی و نیمار اختصاص داده 
است که پایه گذاران پیروزی درخشان چهار 
بر صفر بارسا مقابل دپورتیوو لاکرونیا بودند. 
موندو دیپورتیوو با تیتر جالب »نمایش دوباره 
شروع شد« از حضور دوباره سه فوق ستاره 
خط حمله بارسا یعنی مسی، سوآرز و نیمار 
بعد از مدت ها در کنــار یکدیگر در ترکیب 

اصلی بارسا به وجد آمده است.

گازتا اسپورتیوا
روزنامه گازتا چاپ ایتالیا، با اختصاص عکس روی 
جلد خود به ایدن ژکو مهاجم رم که اصلی ترین 
عامل پیروزی سه بر یک تیمش مقابل ناپولی بود 
و همینطور دیبالا که گل پیــروزی بخش یووه را 
در مصاف با اودینزه به ثمر رساند از قدرت نمایی 
آاس رم و یوونتوس در صدر جدول ســری آ می 
گوید و آن ها را مدعی اصلی قهرمانی تا اینجای کار 
می خواند. این روزنامه اخبار کونته سرمربی سابق 
تیم ملی کشورش را نیز در انگلیس و در چلسی 
دنبال می کند که یک پیروزی درخشان سه بر صفر 

مقابل لستر به دست آورد.

آاس
روزنامه آاس چاپ اسپانیا عکس اصلی روی 
جلد خود را به صحنه خوشحالی بعد از گل 
معروف کریســتیانو رونالدو بعد از به ثمر 
رساندن گل ششــم رئال مادرید در زمین 
بتیس اختصاص داده اســت. آاس با تیتر 
»رام نشــدنی ها« به نمایش کوبنده سه 
مدعی اصلی عنوان قهرمانی لالیگا یعنی 
رئال، بارسا و اتلتیکو می پردازد که هر سه 
با اختلاف گل های بسیار بالا حریفان را در 

هم شکستند.

اکسپرس اسپورت
روزنامه اکسپرس اسپورت عکس اصلی خود را به 
مســعود اوزیل اختصاص داده که در روز تولدش 
عامل پیروزی آرســنال و نزدیک شــدن هرچه 
بیشتر توپچی ها به من سیتی در صدر جدول بود. 
اکسپرس از عدم بازگشت جو هارت به منچستر 
بعد از کنار گذاشــته شدن توســط گواردیولا تا 
زمانی که او مربی سیتی باشد خبر می دهد. این 
روزنامه می گوید اتحادیه فوتبال انگلیس علاقه ای 
به انتخاب مانچینی به عنوان سرمربی آینده این 

کشور ندارد.

دیلی میل اسپورت
بخش ورزشی روزنامه میل عکس اصلی روی 
جلد خود را به سرجیو آگوئرو بعد از از دست 
دادن پنالتی، دقایقی بعد از آمدن به زمین 
اختصاص داده است. گری نویل در مصاحبه 
اختصاصی با این روزنامه اعلام کرده حداقل 
تا 5سال آینده دیگر   سراغ مربیگری نخواهد 
رفت. میل صحبت های ژوزه مورینیو را نیز در 
خصوص فشارهای وارده بر داور بازی تیمش 
مقابل لیورپول به خاطر اینکه اهل اســتان 

منچستر است نیز انعکاس داده است.

خبر

ورزش در سیما

میز نتایج

دوشنبه 07/2۶  ساعت: 22:30
هفته 8 لیگ برتر انگلیس : لیورپول - منچستریونایتد

زنده از شبکه ورزش

سهشنبه 07/27 ساعت: 22:15
لیگ قهرمانان اروپا : رئال مادرید - لژیا ورشو

زنده از شبکه سه

سهشنبه 07/27 ساعت: 22:15
لیگ قهرمانان اروپا : لیون - یوونتوس

زنده از شبکه ورزش

چهارشنبه 07/28 ساعت: 22:15
لیگ قهرمانان اروپا : روستوف - اتلتیکومادرید

زنده از شبکه ورزش

چهارشنبه 07/28 ساعت: 22:15
لیگ قهرمانان اروپا : بارسلونا - منچسترسیتی

زنده از شبکه سه 

انگلیس / لیگ برتر
چلســی 3 ...................................................................... 0 لسترسیتی
وست برومویچ 1 ...................................................................... 1 تاتنهام
استوک سیتی 2 ...................................................................... 0 ساندرلند
منچسترسیتی 1 ...................................................................... 1 اورتون
بورنموث ۶ ...................................................................... 1 هال ســیتی
آرســنال 3 ...................................................................... 2 سوانســی
کریستال پالاس 0 ...................................................................... 1 وستهام

اسپانیا / لالیگا
لگانــس 2 ...................................................................... 3 ســویا
بارسلونا 4 ................................................................ 0 دیپورتیوو لاکرونیا
 اتلتیکومادرید 7 ...................................................................... 1 گرانادا
 بتیــس 1 ...................................................................... ۶ رئال مادریــد

آلمان / بوندسلیگا
 فرانکفورت 2 ...................................................................... 2 بایرن مونیخ
 هافن هایم 2 ...................................................................... 1 فرایبورگ
 آگزبــورگ 1 ...................................................................... 1 شــالکه
 کلن 2 ...................................................................... 1 اینگول اشــتات
 مونشن گلادباخ 0 ............................................................... 0 هامبورگ
 وردربرمن 2 ...................................................................... 1 بایرلورکوزن

ایتالیا / سری آ
 ناپولــی 1 ...................................................................... 3 آاس رم
 پســکارا 1 ...................................................................... 1 ســامپدوریا
 یوونتــوس 2 ...................................................................... 1 اودینــزه

فرانسه / لوشامپیونا
 نانسی 1 ...................................................................... 2 پاری سن ژرمن
 لوریــان 1 ...................................................................... 2 نانــت
 مــون پلیــه 3 ...................................................................... 2 کان
 باســتیا 1 ...................................................................... 2 آنــژه
 گنــگام 1 ...................................................................... 0 لیــل

هلند / اردیویسه
 اســپارتا روتردام 2 .................................................. 2 ویلم تیلبورگ
 اوترخــت 3 ...................................................................... 0 ایگلــز
 آیندهــوون 1 ...................................................................... 1 هراکلس
 خرونینگــن 0 ...................................................................... 3 هیرنفین
 آلکمار 2 ...................................................................... 2 ویتسه آرنهایم
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بهترین روزهای دوران حرفه ای مهاجم بوسنیایی رم
دو گل »ژکو« به انتقادها 

مشکل بزرگ من سیتی ادامه دارد
گواردیولا: وقت برای تمرین پنالتی 

ندارم 

دلارام عظیمی: بازیکنان منچسترســیتی دو پنالتی دیگر در 
جریان بازی این تیم مقابل اورتون در رقابتهای این هفته لیگ 
برتر از دست دادند. پپ گواردیولا مربی این تیم بعد از این اتفاق 
گفت که او فرصتی برای تمرین روی این ضربات درطول هفته 
نداشته است. کوین ده بروین و سرخیو آگوئرو در بازی برابر تیم 
رونالد کومن دو بار پنالتی های خود را از دســت دادند. مهاجم 
آرژانتینی دراین فصل تا امروز 4 ضربــه پنالتی هدر داده و این 
درحالی است که چند روز پیش هم برای تیم ملی کشورش ضربه 

پنالتی از دست داده بود.
 واکنش گواردیولا به این اتفاق عجیب بعد از تساوی برابر اورتون 
اینچنین بود:» من فرصت کافی برای تمرین برای هرچیزی که 
بخواهم تمرین کنم را ندارم. شما می توانید پنالتی ها را در طول 
هفته تمرین کنید. این پنالتی ها در فینال چمپیونزلیگ خیلی 

حساس و حیاتی هستند.
 اگر بازیکنی به من بگوید که می خواهد ضربه پنالتی بزند همین 
برای من کافی است«حالا سیتی در سه بازی قبلی خود در کلیه 
رقابتها سه بازی بدون برد را پشت سر گذاشته ولی گواردیولا از 
عملکرد تیمش برابر اورتون شکایتی نداشت:» من از تیمم ناراضی 
نیستم. وقتی شما شکستی نظیر آنچه ما مقابل تاتنهام داشتیم را 
تجربه می کنید، به اورتون بابت شیوه دفاع کردن آنها تبریک می 
گویید. من برای بازیکنان ناراحت هستم. به نظرم آنها شایسته 
پیروزی بودند و همه کار برای پیروز شدن انجام دادند.ما عملکرد 

خوبی داشتیم. خیلی حیف شد ولی بهتر می شویم«.

درجریان پیروزی برابر رئال بتیس رخ داد
گلزنی »رونالدو« درلالیگا بعد از 

یک ماه! 
ورزش: کریستیانو رونالدو که فصل پرفراز و نشیبی را در 
رقابت های این فصل لالیگا سپری می کند، شنبه شب در 
دیدار مقابل رئال بتیس بعد از یک ماه موفق شد دراین 

رقابت ها گلزنی کند. 
رونالدو به دلیل مصدومیــت در ابتدای این فصل حضور 
نداشــت ولی بعد از موفقیت در بازی های ملی همراه با 
تیم ملی پرتغال، در پیروزی رئــال برابر بتیس در زمین 
حریف سهیم بود. او آخرین گل تیمش را در دقیقه 78 
وارد دروازه حریف کرد. او در سه بازی قبلی رئال مقابل 
ویارئال، لاس پالســماس و ایبار که با نتیجه تساوی به 
پایان رسیده بود، نتوانســته بود هیچ گلی برای تیمش 

به ثمر رساند.

رضایت انریکه از پیروزی پرگل برابر دپورتیوولاکرونیا

بارسلونا در اوج آمادگی قبل ازنبرد با سیتی 
ورزش: بازی چهارشنبه بارسلونا مقابل منچسترسیتی می توانســت عاملی برای از بین بردن تمرکز بازیکنان 
لوئیس انریکه در جریان بازی شنبه مقابل دپورتیوو لاکرونیا باشد. ولی آبی اناری ها با زدن چهارگل حریف خود را 
درهم کوبیده و دربهترین فرم ممکن به مصاف تیم گواردیولا می شتابند. نیمار با ارسال دو پاس گل نقش مهمی در 
پیروزی بارسلونا ایفا کرد و رافینیا با اولین دوگانه اش برای این تیم به تدریج جایگاهش را در ترکیب اصلی بارسا پیدا 
می کند. مسی هم که تقریبا بعد از سه هفته دوری از میادین به ترکیب بارسلونا برگشت با گلزنی در ادامه مسابقه 
خیال انریکه را آسوده تر کرد. انریکه در مورد این پیروزی گفت:» برد برابر دپورتیوو بهترین شیوه آماده شدن پیش 
از بازی با منچسترسیتی بود. موقعیت های زیادی خلق کردیم. منچسترسیتی تیمی بسیار هجومی است و قدرت 
خط حمله آنها یکی از نگرانی های اصلی ما به شمار می رود. متیو سریع ترین مدافعی است که ما دراختیار داریم 
و ماسچرانو هم خیلی سریع است. می توانیم برابر سیتی با ســه مدافع بازی کنیم. اما من به شما شیوه بازی تیم 
برابر سیتی را نمی گویم.« انریکه در مورد بازگشت گواردیولا به نوکمپ در نقش مربی من سیتی گفت:» من با او 
حرف نزده ام. سیتی رقیب بسیار جالبی خواهد بود و زیرنظر مربی جدید خود در مسیر پیشرفت مداوم قرار دارد«.



بهبودی: سیچلو به من پیشنهاد در کنار تیم ملی والیبال باشم 
علیرضا بهبودی ،ملی پوش پیشین والیبال ایران گفت: سیچلو به من پیشنهاد داد که در لیگ جهانی و AVC کاپ کنار تیم ملی 

باشم و بعد از آن از بازی های ملی خداحافظی کنم و خوشحالم که این پیشنهاد را قبول کردم.
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بی نظمی تیم های لیگی ادامه دارد

احتمال تعویق لیگ برتر والیبال !
 والیبال  ورزش    رقابت هــای لیگ برتر 
والیبال )جام شــهدای منــا( از 28 مهر ماه با 
برگزاری 6 دیــدار آغاز خواهد شــد، اما تقریباً 
همه چیز در آستانه شروع رقابت ها مبهم است. 
مراسم قرعه کشی ســی امین دوره رقابت های 
لیگ برتر والیبال در فصل 95 صبح روز شنبه 10 
مهر ماه در محل فدراسیون والیبال برگزار شد 
و درمورد زمان شروع و نحوه برگزاری مسابقات 
تصمیم گیری شد؛ تصمیماتی که توجه چندانی 

به آنها نشده است.
با وجود اینکه گفته شــده بود تیم های والیبال 
پیکان، بانک ســرمایه، ســایپا، کالــه، متین 
ورامین، پارســه، هــاوش گنبد، شــهرداری 
ارومیه، شهرداری تبریز، آرمان ورزشی اردکان، 
شــهرداری اراک )قهرمان لیگ دســته یک(، 
سازمان عمران و نوسازی ساری )نایب قهرمان 
لیگ دســته یک( 12 تیم شــرکت کننده در 
سوپر لیگ مردان امسال هستند، اما این روزها 
خبرهایی مبنی بر تغییر در تعداد تیم ها به گوش 
می رسد، هرچند که شــاید این موضوعات به 
صورت رسمی از سوی مســؤولان فدراسیون 

تأیید یا تکذیب نشد.
در جلسه قرعه کشی لیگ محمدرضا داورزنی، 
رئیس فدراسیون والیبال تأکید زیادی بر تسویه 
حساب مادی باشــگاه ها داشــت. وی در این 
خصوص گفت: تیم ها تا 19 مهر ماه زمان خواهد 
داشت تا تسویه حساب های مالی را انجام دهند، 
در غیر اینصورت کارت بازی بــرای آنها صادر 

نخواهد شد.
تاریخی که داورزنی اعلام کرد سومین مهلتی 
بود که به تیم ها داده می شد، اما ظاهراً مسؤولان 
تیم ها و باشگاه ها در حال عادت به بی نظمی در 
لیگ والیبال هســتند، چراکه تا شنبه گذشته 
همه تیم ها برای تسویه حساب، پرداخت ورودیه 
80 میلیون تومــان و البته پرداخت بدهی های 
قبلی اقدام نکرده بودند. با این شرایط اگر آقایان 
در سازمان لیگ والیبال بخواهند به تهدیدهای 
خود جامه عمل بپوشــانند باید شاهد لغو تمام 

مســابقات لیگ برتر باشــیم، چراکه تیم ها به 
تعهدات خود عمل نکرد اند.

شاید باید امســال هم منتظر باشیم که قانون 
نادیده گرفته شــود و با زیر پا گذاشتن مقررات 
شاهد حضور تیم ها بدهکار در لیگ باشیم. ضمن 
اینکه با این شــرایط احتمــال برخی تیم های 
مدعی مانند متین ورامین که ســال گذشته تا 
اواسط کار شــرایط خوبی داشتند و در ادامه به 
دلیل مشــکلات مالی افت کردند هم امسال با 
همین مشکل روبرو شوند! همیشه پیشگیری 
بهتر از درمان است، اما تمام اتفاقات تلخ در ادوار 
گذشته برای آقایان در سازمان لیگ درس عبرت 
نمی شود و معمولاً اقداماتی می کنند که حکم 

»نوشدارو پس از مرگ سهراب« را دارد؛ یعنی هر 
سال بعد از اتمام لیگ باید شاهد حضور بازیکنان 
پشت در اتاق کمیته انضباطی برای رسیدگی به 

شکایت های خود از باشگاه ها باشیم.
تمام این بی نظمی ها یک طرف، اعلام نشــدن 
برنامه دقیق مسابقات برخلاف ادوار گذشته در 
طرف دیگر قرار دارد. در جلســه قرعه کشی که 
دهم مهر ماه انجام شــد، فقط برنامه هفته اول 
آن هم در حالی که شــرایط میزبان و میهمان 
مشخص نشده بود، اعلام شد. خیلی ها همچنان 
منتظر هستند تا ســازمان لیگ حداقل برنامه 
نیم فصل را زودتر بگیرند و از همه مهمتر اینکه 

مربیان تیم ها باید بتوانند برنامه ریزی کنند.

مســابقات لیگ برتر والیبال طبق اعلام قبلی 
قرار است از 28 مهرماه آغاز شود، اما حالا تنها 
دلخوشــی و امیدواری اهالی والیبال این است 
که نحوه برگزاری مسابقات تغییر نکند، چراکه 
پیش از این شــاهد بودیم که نحــوه برگزاری 

مسابقات در مقاطع مختلف تغییر می کرد.
برنامه هفته اول به این شرح است:

بانک سرمایه - شهرداری تبریز
پیکان - شهرداری ارومیه

سایپا - شهرداری اراک
شهرداری ساری - کاله
پارسه - متین ورامین

هاوش گنبد - آرمان ورزی اردکان

فارس: محمدرضا داورزنی ، رئیس فدراسیون والیبال درباره 
ادامه همکاری با لوزانو و اینکه شــایعه شــده او با لهستان به 
توافق رسیده، گفت: این موضوع هم از ســوی لوزانو و هم از 
سوی فدراسیون لهستان تکذیب شــد اما سؤال این است آیا 
می خواهیم ادامه دهیم یا خیر؟ این موضوع باید بررسی شود. 
عملکرد لوزانو و همین طور نحوه اداره تیم توسط او باید مورد 

بررسی قرار بگیرد.
داورزنی افــزود: با توجه بــه اینکه ما برنامه چهار ســاله داریم 
تصمیم گیری باید به گونه ای باشــد که به هــدف بعدی مان در 
المپیک یعنی حضور در جمع چهار تیم برسیم. حالا باید بررسی 
کنیم ببینیم آیا با لوزانو می توانیم به این هدف برسیم یا خیر. این 
موضوع هفته بعد مورد بررسی قرار می گیرد و عملکرد وی مورد 
تحلیل قرار خواهد گرفت. اگر برای ادامه همکاری به جمع بندی 
برسیم که از او دعوت می کنیم در غیر این صورت از گزینه های 

دیگر استفاده می کنیم.
رئیس فدراسیون والیبال با اشاره به اینکه برای مسابقات قهرمانی 
جهان در سال 2018 و المپیک 2020 باید برای حضور در جمع 
چهار تیم برنامه ریزی شــود، خاطرنشــان کرد: فیزیک بدنی 
تیم های بالای جدول و برنامه ریزی آنها شاخص های ماست که به 
ما می گوید برای چهار سال بعد کجا ضعف داریم که باید برطرف 
شود. مدل تمرینات و اردوها چطور باید باشد. اینها نکاتی است 
که باید کارشناسی شود و بعد اقدام کنیم. ما یکی دو ماه فرصت 
داریم، با حوصله کار می کنیم و عجله ای برای انتخاب سرمربی 

نداریم. کادر فنی هم تا یکی دو ماه آینده مشخص خواهد شد.
وی درباره بدهی تیم های حاضر در لیگ برتر، تصریح کرد: یک 

بخشی از مشکلاتی که باشگاه ها در عدم پرداخت های خود دارند 
داخلی است اما مشکلاتی که باشگاه ها در خصوص پرداخت ها 
به بازیکن خارجی دارند دغدغه ماســت. سال گذشته خیلی از 
باشگاه ها پول بازیکنان خارجی را نداده بودند و ما منابع زیادی 
را برای پرداخت ها متحمل شدیم. نمی توانستیم اجازه دهیم با 

اعتبار ایران بازی شود.
داورزنی ادامه داد: از طرفی مربیان و بازیکنان زندگی شــان از 
این راه تأمین می شــود. برخی از باشــگاه ها فقط 10 درصد از 
قراردادهایشان را پرداخت کردند. بازیکن حرفه ای که زندگیش از 
این راه می گذرد شاید 5-4 ماه خویشتنداری کند. ما برای باشگاه 

تعیین تکلیف نمی کنیم اما از منافع بازیکن و باشگاه حمایت 
می کنیم. باشــگاهی که در پرداخت ورودیه لیگ مشکل 
دارد و با بازیکنان خارجی قرارداد هنگفت میلیاردی و 
میلیونی می بندد این یک تضاد است و فدراسیون به این 

موضوع یک نگاه جدی دارد.
رئیس فدراســیون والیبال در ادامــه صحبت هایش با 
بیان اینکه فدراسیون بیش از چهار میلیارد از باشگاه ها 

مطالبه دارد، خاطرنشان کرد: ما خیلی از مشکلات را درک 
می کنیم اما به باشگاه ها گفته  ایم باید تعیین تکلیف کنند. 

امسال به ســازمان لیگ گفتیم باشگاه هایی که توانایی حضور 
دارند در لیگ شــرکت کنند. برخی باشــگاه ها 80-70 درصد 
می توانند ادامه دهند اما برخی باشــگاه ها از همان ابتدا مشکل 
دارند. به همین دلیل نمی توانند در لیگ شــرکت کنند. برخی 
باشــگاه ها می گویند نقدینگی ندارند اما ما گفته ایم این هفته 
کارت بازی برای تیم هایی صادر شود که تعیین تکلیف کرده اند.

منهای فوتبال
راه حل ایران برای فرار از جریمه 

فدراسیون جهانی وزنه برداری
ایسنا:علی مرادی، رئیس فدراسیون وزنه برداری درباره  تصمیم ایران 
نسبت به نامه فدراســیون جهانی وزنه برداری مبنی بر عذرخواهی 
سلیمی، انوشیروانی و فدراسیون در جلسه هیأت رئیسه IWF گفت: 
با توجه به نامه ای که فدراسیون جهانی ارسال کرد، موضوع در جلسه 
شورای عالی فنی فدراسیون مطرح و قرار شــد موضوع که از سوی 
فدراسیون جهانی مطرح می شــود، ما نیز با توجه به اتفاقاتی که در 

المپیک ریو رخ داد از اعضا دلجویی کنیم.
او ادامه داد: نامه ای را توســط انوشیروانی، سلیمی و خود فدراسیون 
تهیه کردیم اما چنان چه تشــخیص دادند سلیمی و انوشیروانی هم 
باید در جلسه باشند شرایط را فراهم می کنیم تا آنها بیایند. اما اگر به 
همین نامه اکتفا کنند در آن جا اعلام می کنیم که ورزشکار و مربی 
براســاس احساســات پاک خود عمل کردند و مجموعه فدراسیون 
درصدد آرام کردن جو بود و از اعضای هیأت اجرایی فدراسیون جهانی 

دلجویی می کنیم.
مرادی هم چنین گفت: از آن جا که متأسفانه برخی افراد داخل پیکره 
فدراسیون جهانی شیطنت هایی را انجام می دهند و ما ایرانی ها نیز اهل 
تعامل هستیم بهتر است براساس تعاملات متقابل موضوع مورد بحث 

و بررسی قرار گیرد و حل شود.
رئیس فدراسیون وزنه برداری در پاســخ به این پرسش که منظور او 
از شیطنت برخی افراد »جلود عراقی، دبیر کل کنفدراسیون آسیا«  
است، تصریح کرد: این طور به نظر می رسد. دیروز به ما خبر دادند که 
مسابقات جام باشگاه های آسیا لغو شده است. این در حالی است که 
دو تیم ذوب آهن و ملی حفاری برای حضــور در این رقابت ها آماده 
می شــدند و حتی در ترکیب تیم ذوب آهــن قهرمانان المپیک ریو 
حضور داشتند و این تیم درصدد به خدمت گرفتن سلیمی هم بود. 
اما به دلیل سوء مدیریت برخی افراد این مسابقات کنسل شد و این 
افراد شیطنت هایی نیز در فدراسیون جهانی دارند بنابراین ما باید با 
تعامل با مسؤولان ارشد فدراسیون جهانی سوء تفاهم ها را رفع کنیم.

مسابقات جهانی سپک تاکرا لغو نشد
ایسنا:محمد علیپور، رئیس فدراسیون انجمن های ورزشی گفت: فوت 
پادشاه تایلند باعث شد دیدار تدارکاتی تیم ملی فوتبال ایران و تایلند 
که قرار بود آبان ماه برگزار شود لغو شــود، اما این باعث نشد تا خللی 
در میزبانی این کشور برای مسابقات جهانی سپک تاکرا ایجاد شود. 
وی افزود: به دلیل این اتفاق مباحثی پیرامون لغو مسابقات جهانی و 
همچنین لغو اعزام تیم های ملی ایران به مسابقات جهانی مطرح شده 
بود، اما قبل از اعزام تیم ها، صحبتی را با مسؤولان سپک تاکرای تایلند 
داشتم و پرسیدم که جریان مسابقات به چه شکل است و آنها گفتند 
که هیچ مشکلی نیست و مسابقات طبق برنامه برگزار می شود. رئیس 
فدراسیون انجمن های ورزشی با اشاره به این که تیم های ملی ایران با 
آمادگی کامل در این مسابقات شرکت کرده اند ،گفت: اعضای تیم های 
ملی آقایان و بانوان به منظور شــرکت در مسابقات جهانی بانکوک ، 

شنبه وارد تایلند شدند و اولین تمرین خود را هم انجام دادند.

محمد فرح و روت بیتیا 
دوومیدانی کاران سال اروپا 

ورزش: در مراســم Golden gala امسال، محمد فرح و روت بیتیا، 
جایزه دوومیدانی کار سال اروپا را کسب کردند. مراسم امسال برای محمد 
فرح 33 ساله، تاریخی بود زیرا او اولین مرد دوومیدانی کاریست که سه 
بار جایزه gala را دریافت کرده است. او در سال های 2011 و 2012 نیز 
دوومیدانی کار سال اروپا شــده بود.  در  المپیک 2016، محمد فرح با 
قهرمانی در دوی پنج هزار و 10 هزار متر توانست دومین مرد تاریخ باشد 
که مدال طلای این دو رشــته را در دو دوره المپیک کسب کرده است. 
پیش از او فین لاس ویرن توانسته بود در این دو رشته دو بار مدال طلای  
المپیک را به دست بیاورد. محمد فرح با کسب مدال طلای 10 هزار متر 
در المپیک ریو، اولین مرد دوومیدانی کار بریتانیایی شد که سه مدال طلا  
المپیک دارد. او همچنین در اروپا سریع ترین مرد در دوی 1500، سه هزار 
و پنج هزار و 10 هزار متر است. بیتیا، ورزشکار پرش ارتفاع اسپانیا نیز که 
37 سال دارد، جایزه Golden gala زنان را کسب کرد. او در  المپیک 
ریو، مسن ترین قهرمان در رشته پرش بود. درخشش بیتیا در المپیک 
ریو باعث شد که او اولین زن دوومیدانی کار اسپانیا باشد که مدال طلای 

المپیک را کسب می کند.

سیفی: به خاطر مراسم ازدواج قهرمانی 
آسیا را از دست دادم
فارس: محسن محمد سیفی، دارنده 
مدال طــلای بازی های آســیایی 
اینچئون در مورد اعزام تیم ملی ووشو 
به مسابقات جام جهانی چین گفت: 
سال گذشته مدال طلای مسابقات 
جهانی را کسب کردم؛ طبق قوانین 
فدراسیون جهانی ووشو هر کشوری 
در مســابقات جهانی تنها در 5 وزن 

می تواند حضور داشته باشد. هر ووشوکاری در هر وزنی )اول تا سوم 
مشترک( مدال کسب کند به مسابقات جام جهانی دعوت می شود. ما 
نیز در مسابقات جهانی سه مدال طلا در بخش مردان کسب کردیم و 
به همین دلیل با سه نماینده در این رقابت ها حضور خواهیم داشت. 
دارنده مدال طلای مســابقات بازی های آســیایی اینچئون، گفت: 
خوشبختانه برای حضور در این مسابقات تمرینات سختی را پیگیری 
می کنم روزی دو مرتبه تمرین دارم انشاالله بتوانم در این رویداد نتایج 
قابل قبولی را کسب کنم. حضور در مسابقات قهرمانی آسیا را به دلیل 
برگزاری مراسم عروسی از دســت دادم اما برای جام جهانی شرایطم 

بسیار ایده ال است و خوش رنگ ترین مدال را می خواهم.

رکورددار هفتگانه بانوان ایران: کل سال 
تمرین می کنیم اما درآمد کافی نداریم

ایسنا: ســپیده توکلی، رکورددار هفتگانه بانوان ایران درباره لیگ 
دوومیدانی گفت:به جز مسابقه های لیگ، رقابت مهم دیگری نداشتیم 
و به همین دلیل ورزشکاران آمادگی زیادی نداشــتند. در واقع این 
شرایط برای ملی پوشان وجود داشــت، اما باقی دوومیدانی کاران که 
برای لیگ تمرین کرده بودند، رکوردهای خوبی را برجای گذاشتند و 
شاهد پیشرفت خوبی در بعضی از آنها بودیم. به خاطر المپیک کمی 
مسابقه های لیگ طولانی و خسته کننده شد که آن هم اجتناب ناپذیر 
بود. رکورددار هفتگانه بانوان ایران درباره مشکل دوومیدانی ایران گفت: 
اصلی ترین مشکل همان اسپانسر است. امسال المپیک بود و به همین 
دلیل کسانی که سهمیه داشتند، مورد توجه بودند و بقیه در حاشیه 
قرار گرفتند. متأســفانه دوومیدانی تبلیغات هم ندارد و تیم ها حاضر 
نیستند که سمت این رشته بیایند و سرمایه گذاری کنند. به همین 
دلیل از نظر مالی هم هیچ حمایتی نداریم. او ادامه داد: نمی توان گفت 
ناراضی هستیم اما نسبت به بقیه رشته ها بانوان دوومیدانی کار حقوق 
کمتری می گیرند. ما کل سال تمرین می کنیم اما در آمد کافی نداریم.

درسی که سعید علی  حسینی از
 وزنه بردار نامدار ترکیه گرفت

ایسنا: سعید علی حسینی ،وزنه بردار فوق سنگین ایران درباره وضعیت 
خود گفت: پیش از این تمرینات بدنسازی را دنبال می کردم اما اکنون 
کار با وزنه را آغاز کرده ام و تا کنون نیز شرایط  راضی کننده بوده است. از 
آنجا که مدت زیادی است به رکوردهای بالا نرسیده ام، می خواهم امسال 
یک مرتبه این کار را انجام دهم پس از آن  فشار تمرینات را کم می کنم و  
نزدیک مسابقات پیش رو  دوباره به اوج آمادگی خواهم رسید. علی حسینی 
در پاسخ به این پرسش که به فکر رقابت با وزنه برداران داخلی و خارجی 
هست، تصریح کرد: به نظرم الان در فوق سنگین فقط بهداد سلیمی است 
زیرا بهادر مولایی به دلیل اتفاقی که برایش افتاد باید یک سال استراحت 
کند. سلیمی نیز از رکورد داران جهان است. من بیشتر تلاش می کنم 
نماینده شایسته ای برای کشورم باشم  و  آنچنان به فکر رقابت نیستم. 
هلیل موتلو ترکیه ای )قهرمان سه دوره المپیک( یکبار به من گفت هیچ 
موقع به  رقیبانش فکر نمی کرده بلکه همیشه در فکر وزنه هایی بوده که او 
را روی سکو می بردند.  مثلا می دانسته وزنه های 135 یک ضرب و 165 
دوضرب را بزند مدال می گیرد و فقط رنگ آن مشخص نیست. از این رو 
من نیز به وزنه ها فکر می کنم  و مهم این است وزنه های مورد نظر را بزنم 

نه اینکه رقیب چقدر وزنه خواهد زد.
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آمار مناف هاشمی 
ازمدیریت طرح های 

نیمه تمام 
 ایسنا: ســید مناف 
هاشمی، معاون وزیر 
ورزش و جوانان ضمن 
اشاره به افتتاح بیش از 
600طرح نیمه تمام 
ورزشــی در دولــت 
یازدهم گفت: ما از این 

تعداد، 161طرح نیمه تمام را در شــرایط 
بحرانی مدیریت و تکمیــل کردیم و برای 
اتمام دیگر طرح های نیمه تمام علاوه بر 
ماده 88 از خیرین ورزشــی و واگذاری به 
بخش خصوصی اســتفاده کردیم. معاون 
وزیر افزود: همانطور که می دانید بودجه 
وزارت ورزش پاسخگوی طرح های نیمه 
تمام کلان ورزش کشور نیست و استفاده از 
این ظرفیت باعث شد این تعداد طرح ها را 
افتتاح کنیم. هاشمی اظهار امیدواری کرد  
3300 طرح نیمه تمام دیگر هم با استفاده 
از ظرفیت های قانونی و مشارکت خیرین 
ورزش یار و بخش خصوصی در دراز مدت 

تکمیل شود.

اردوی تیم ملی راگبی هفت 
نفره بانوان ایران در آلمان

ورزش: حسن میرزا آقابیک ، رئیس انجمن 
راگبی گفت: طبــق هماهنگی های انجام 
شده قرار است تیم بانوان زیر 22 سال هشتم 
آذرماه به منظور برگزاری سه دیدار دوستانه 
و یک اردوی تدارکاتی به برلین آلمان سفر 
کند. به این منظور اردوی دوم این تیم ماه 
آینده در مجموعه ورزشــی آزادی تهران 
برگزار خواهد شد. وی افزود : این تیم هشتم 
آذر به آلمان سفر می کند و در شهر برلین دو 
دیدار دوستانه با دو باشگاه خواهد داشت و 
سپس یک بازی تدارکاتی با تیم ملی زیر 22 

سال این کشور برگزار خواهد کرد.

رودکی: ممنوع 
المصاحبه هستیم

فارس: محمدرضا رودکی، مدیر تیم های 
ملی جودو که بعد از حضور رشید خدابخش 
در فدراسیون جودو به عنوان مدیر تیم های 
ملی انتخاب شده بود، دیروز طبق حکمی 
که محمد درخشان رئیس فدراسیون ابلاغ 
کرده، در ســمت مدیر تیم های ملی جودو 
ابقا شــد، وی که یکی از مردان جنجالی و 
حاشیه ساز فدراسیون جودو است، در دوران 
ریاست محمدعلی رستگار و سرپرستی رشید 
خدابخش از تمام تریبون  رسانه های مختلف 
برای انتقاد از مدیران وقت استفاده می کرد تا به 
خواسته های خود برسد، حالا این روزها پس 
از رسیدن به سر منزل مقصود مدعی است که 
ممنوع المصاحبه است!  محمد رضا رودکی 
اظهار داشت: طبق ابلاغیه  فدراسیون جودو 
ممنوع المصاحبه هستیم و اجازه مصاحبه 
کردن را نداریم. وی در ادامه گفت: تمام افرادی 
که در فدراسیون جودو مسؤولیت دارند اجازه 

مصاحبه کردن را ندارند.

توافق ملی پوش سابق 
بسکتبال با شیمیدر 

ورزش: جــواد داوری، ملی پوش ســابق 
بسکتبال که فصل گذشته در تیم بسکتبال 
دانشگاه آزاد بازی می کرد، با تیم شیمیدر، 
دیگر تیم پایتخت به توافق رسید و قرارداد وی 
به زودی امضاء می شود.داوری از یکی دو تیم 
دیگر از جمله شهرداری تبریز پیشنهاد داشت 
که در نهایت با شیمیدر به توافق رسید. این 
بازیکن سابقه بازی در تیم های مختلفی از 
جمله مهرام، پتروشیمی و دانشگاه آزاد را دارد.

  برعکس آقای رســول زاده من عاشــق مشــاهده استقلال در 
رده های پایین جدولم!چون دســت و پا زدن اونایــی که خیلی ادعا 

دارن تماشاییه بی گمان. اسی سرخ
  لیگ حرفه ای قــرارداد بازیکن ها حرفه ای دســتمزد مربیان 
حرفه ای اما طرفداران نه. متأسفم برای کسانی که مشهدی هستند 

ولی طرفدار تیم های سرخابی اند. 
  دم بازیکنای کرد استقلال گرم خصوصا کاوه به امید قهرمانی 

استقلال.آبی اصیل
  ســلام.ما پرسپولیســیا ازحذف شــدن ازجام حذفــی مقابل 

قشــقایی افســرده میشــیم.اما بلافاصله ازخواب منصوریان که 
تویه انگلســتان مربی شــده خنده مون مــی گیره.امــا آبیا وقتی 
ازچهارجعلیشــون خوشــحال میشــن بلافاصلــه یاد4تــای دربی 
پارسال میفتن وافسرده میشــن.قابل توجه تا ابدبی آبی.احسان 

پرسپولیسی نیشابور
  وای از دســت ایــن قرمــزا کــه آنقدر تیــم ملی رو تیــم دوم 

پرسپولیس میدونن .تیم سوم پرسپولیس تونم احتمالن تیم ملی 
ازبکستانه که لوبانوف رو داره!! والااا... تا ابدآبی  

  با سلام و احترام ، در مورد بازی سیاه جامگان و استقلال باید ابراز 
تأسف کنیم و خجالت بکشیم که چرا مسؤولان استان چه سیاسی و چه 
ورزشی هیچ توجهی به دو تیم شهرمان نمی کنن و مشهدی هایی که 

شنبه بیگانه پرستیشون رو ثابت کردند. رضا وحیدی 
  سلام وخسته نباشید متأسفم قدس ورزشی دیروز ازهمه تیم 

هانوشــته بود حتی لیگ یک ولی دریغ از یک کلمه از پرسپولیس. 
سید جواد ودوستان

  آقای رسول زاده ســرخ حرفه ای.  ولک  تازه بعد 10سال ازته 
جدول یه کم فاصله گرفتین .حالا جوگیر نشــو شاید یه روزی تیم  

تراز اول جهانم شدین . البته وصف العیش نصف العیش !  
  پرسپولیسای عزیز با این آبی ها نباید کل کل کنیم ما هر موقع یک 

بازیکن تویه تیم منتخب جهان داشتن میشه باهاشون حرف بزنیم.
  پرسپولیس زلزله همینه همینه.دمتون گرم بچه ها.شما تکین. 

فروتن مشهد
  این قدر تیم ملی ،تیم ملی نکنید پهلون زندش خوشه  با چه رویی 
این قدر کری می خونید. اصلا از بدو تشکیل تیم ملی تا الان کل تیم 
ملی از پرسپولیس خیلی زشته که تا حالا یه قهرمانی آسیا ندارید ،یه 
دهه است جامی نگرفتید چندین ســال هم که رنگ صدر رو ندیده  
بودید وقتی به آمار نگاه میکنی می بینی ....ولش کن.  من  به عنوان یه 

استقلالی خجالت می کشم شما چطور قرمزا.مجید استقلالی
  سلام.نه عزیزم شماحافظت خیلی ضعیفه برو بازیهای مقدماتی 

جام جهانی قبلــی رونگاه کن تــا ببینی 8 بازیکن فیکــس تیم ملی 
استقلالی بودن به اضافه حاج صفی، اشکان  و گوچی. قشقایی.

  طرفدارهای قشــقولیس اینقدر نگین بازیکــن های تیم ملی 

پرسپولیســیه امیری و بیرانوند و ســید جلال قبل از اینکه بیان 
پرسپولیس  ملی پوش بودند  در ضمن تیم قشقایی سلام میرسونه 

.جهان آبی های سنگبر

   گری نویل کاپیتان ســابق منچســتریونایتد در آستانه دیدار 
تیمش مقابل لیورپول تاکید کرد دشمنی این دو باشگاه پیچیده تر 

از تنفر نسبت به یکدیگر است.
    وحید طالب لو می گوید کلین شیت ها متعلق به کار تیمی فولاد 

است نه شخص او!
   جرمی ویلسون کارشــناس فوتبال و روزنامه نگار تلگراف می 
گوید صحبت های مورینیو در خصوص تحت فشار قرار دادن داور 
بازی یونایتد و لیورپول باید مورد بررسی اتحادیه فوتبال انگلیس 

قرار گیرد.
    پراهیــچ مدافع کــروات تیم فوتبــال نفت تهــران می گوید 

شکست مقابل پرسپولیس درس بزرگی برای آن ها بوده است.
    گراهام ســونس بازیکن بزرگ ســابق لیورپول معتقد است 
تیم محبوبش حتی شانس کســب عنوان قهرمانی لیگ برتر را در 

این فصل دارد.
    بنابر اعلام غلامرضا شعبانی بهار معاون وزیر ورزش، ورزشگاه 
نقش جهان و زمین چمن ورزشــگاه یادگار امــام )ره( آماده افتتاح 
اســت و بزودی با برگزاری یک دیدار رســمی، افتتــاح آنها انجام 

می شود.
   رونالد کومان همبازی سابق گواردیولا در بارسلونا و سرمربی 
کنونی اورتون می گوید، حتی با تســاوی مقابل ســیتی، تیم تحت 
هدایت پپ را قوی ترین تیمی دیده که به عنوان مربی در مقابلش 

بازی کرده است.
   بهتاش فریبا مدیر فنی استقلال در خصوص مشکل گلزنی آبی 
پوشان و تاثیر منفی عدم حضور شهباززاده تاکید می کند که آن ها 
نمی توانند به خاطر اینکه سجاد را ندارند بر سر خودشان بکوبند!

   فرانک ریبری به دلیل مصدومیت نمی تواند ســه هفته برای 
بایرن مونیخ به میدان برود.

    محرم نویدکیا، کاپیتان ســابق ســپاهان که دو شــب پیش 
از فوتبــال خداحافظــی کرده بود مجــدداً در تمرینــات این تیم 
حاضر شــد. البته او ترجیح داد با لباس شــخصی فقــط تمرینات 

را تماشا کند.
    علی قربانی، مهاجم اســتقلال که به دلیل مصدومیت، دیدار 
تیمش مقابل سیاه جامگان را از دســت داده بود، بعد از چند روز 

غیبت در تمرینات دیروز آبی پوشان شرکت کرد.
    گلی که مارسلو مدافع کهکشانی ها در پیروزی مقتدرانه تیمش 
برابر بتیس به ثمر رساند او را به چهاردهمین گلزن سفیدپوشان 

مادرید در فصل جاری تبدیل کرد.
    الســاندرو فیلیپــه بازیکن ســایپا به دلیــل دریافت کارت 
زرد در بــازی مقابل تراکتورســازی، مســابقه با اســتقلال را از 

دست داد.

   شماره پیامک  3000737273 تلگرامی

ورزشی که هیچ وقت همگانی نمی شود
یک میلیون تومان هزینه اسکی یک 

روزه خانواده 4 نفره!
ورزش: اســکی بدون شــک ورزش گرانی اســت. هرچقدر هم 
عده ای در داخل یا خارج فدراســیون بخواهند وانمود کنند که 
این رشته همگانی است و مختص قشــر مرفه جامعه نیست اما 
آنچه در عمل مشخص اســت هزینه یک روز اسکی برای یک نفر 
)بدون حســاب هزینه رفت و آمد و تغذیه( حداقل ۲00 هزار 

تومان آب می خورد.
یعنی اگر یک خانواده چهــار نفره بخواهند به یکی از پیســت های 
اطراف تهران بروند و یک روز اسکی کنند حدود 800 هزار تومان 
فقط هزینه حضور در پیست و کرایه چوب اسکی و لباس می شود و 
با اضافه شدن هزینه رفت و آمد و یک وعده ناهار به مبلغی حدود 

یک میلیون تومان در روز می رسد.
صرف نظر از پیست های اسکی استانهای دیگر، در پایتخت هر سال 
اداره کل ورزش و جوانان استان تهران در جلسه ای که با مدیران 
پیست های اسکی تهران دارد در خصوص قیمت بلیت پیست های 
اســکی تصمیم گیری می کنــد. هزینه نگهداری و حقوق پرســنل 
پیست های اسکی هم آن قدر بالاست که اداره کل ورزش و جوانان 
را مجاب می کند تا با قیمت های نجومی بلیت پیســت های اســکی 
موافقت کند اما همیشه جای یک سؤال باقی می ماند. آیا پیست های 

اسکی هرگز تلاشی برای همگانی کردن این رشته داشته اند؟
در این جا باید قدری هم به عملکرد چندســاله فدراسیون اسکی 

خرده گرفت. 
فدراســیونی کــه در طــی ســالیان متمــادی هرگــز برنامه ای 
خاص برای همگانی کردن این رشــته نداشــته اســت. البته 
اینکه پیســت های اســکی در دســت فدراســیون نیست در 
تمام این ســال ها توجیه مناســبی برای ســکون فدراســیون 
اسکی بوده است. همیشــه قشــر خاصی از جامعه که عموما یا 
بومی هایی هســتند که خودشان در پیســت های اسکی سهام 
دارنــد و یا شــهروندانی  که بــرای تفریح آخر هفته هایشــان 
را به اســکی کردن می پردازند. روال کار همین بوده اســت. 
تقریبا همه هم راضی هســتند. کمتر اســکی بازی را می بینید 
که در پیســت های اســکی از گران بودن بلیــت بگوید. عموما 
اعتراض هــا مربوط بــه آنهایی می شــود که در همین حاشــیه 
پیســت های اســکی به »تیوپ ســواری« می پردازند و خیلی 

وقت ها قربانی هم می دهند.
از گرانی بلیت پیست های اسکی هم که بگذریم یک نکته باقی می 
ماند. آیا پیست های اسکی کشور در قبال این هزینه ای که دریافت 
می کنند ایمنی مورد نظر را دارند؟! همیــن چند روز پیش بود که 
خبر از پلمپ برخی پیست های اسکی به دلیل عدم استاندارد سازی 

شنیده شد.
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عجله ای برای انتخاب سرمربی تیم ملی نداریم
داورزنی: بیش از 4 میلیارد از باشگاه ها طلب داریم

واکنش دبیر فدراسیون هندبال درباره دلیل 
اعزام نشدن تیم نوجوانان 

ایسنا: فرامرز می آبادی، دبیر فدراسیون هندبال در مورد دلیل رفتن تیم ملی 
جوانان فوتبال و نرفتن تیم ملی هندبال نوجوانان به مسابقات آسیایی هندبال 
در بحرین گفت: اگر فوتبال رفته و هندبال نرفته است، حتماً تشخیص مقامات 

بوده است.
او در پاسخ به این سؤال که گویا رئیس فدراسیون فوتبال برای رفتن تیم جوانان 
فوتبال از شرایط تیم خود دفاع کرده اســت؛ دبیر یا رئیس فدراسیون هندبال 
چطور این کار را انجام داده اند؟ گفت: شما شرایطی را فرض می گیرید بعد در آن 
فرضیات می گویید شما چی کار کردید؟ من که فکر نمی کنم همچنین چیزی 
بوده باشد. قطعاً این موضوع برای هندبال اجرا نشد، به این دلیل که نرفتن تیم 
ملی نوجوانان هندبال پای هواپیما صورت گرفت و فرصتی برای این کار وجود 

نداشت.
دبیر فدراسیون هندبال در پاسخ به این پرسش که آیا مجوز 
شــورای برون مرزی را در یک، دو ماه قبل کسب کرده 

بودید یا خیر افزود: می شود کسب نکرده باشیم؟
او همچنیــن در خصــوص اینکــه مجوز شــورای 
برون مرزی را چه کسی کسب کرده بود، تصریح کرد: 
حتی یک نفر هم از هندبال بخواهد به عنوان نماینده 
فدراسیون هندبال به خارج برود، ما مجوز را از شورای 
برون مرزی درخواست می کنیم. این تیم هم مجوز 
شورای برون مرزی را داشت، نظر مثبت هم داشت. اما 
خوب ممکن است شــرایط آن موقع چیزی بوده و الان 

چیز دیگری است!
دبیر و سخنگوی فدراسیون هندبال در پاسخ به این سؤال که مگر 
در این یک ماه شرایط و روابط ایران و بحرین تغییر کرده است؟ توضیح داد: نظر 
شورای برون مرزی است؛ از من که نباید بپرسید! نفرات شورای برون مرزی که 
دیگر مشخص است چه کسانی هستند .با  وزارت ورزش و جوانان تماس بگیرید 

اعضای شورای برون مرزی را به شما معرفی خواهند کرد و از آنها بپرسید.
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